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Stemgerechtigden aanwezig: 26  66 

Stemgerechtigde machtigingen: 7  67 

Stemgerechtigden totaal: 33 68 

 69 

Opening 70 
Malu Verkuil opent de vergadering. Ze verwijst naar het feit dat het een bijzondere 71 

vergadering is in verband met de bestuurswissel. Verder verteld ze dat ze er zin in heeft en dat 72 

ze hoopt op een constructieve discussie.  73 

 74 

Mededelingen 75 
Malu Verkuil gaat over naar de mededelingen. Sommige leden zal ter oren zijn gekomen dat 76 

deze uitnodiging ook is verstuurd naar oud-leden die zich nog niet hebben in geschreven. 77 

Malu Verkuil biedt haar excuses hiervoor aan en hoopt dat het wordt opgelost. Iedereen die 78 

aanwezig is kan zich nu nog inschrijven wanneer die geen lid is. We zullen na aanvang van de 79 

ALV bekijken of iedereen correct ingeschreven stond.  80 

 81 

Vaststellen agenda 82 

- 83 

 84 

Bespreken notulen  85 

 86 
Malu Verkuil geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden. Algemene 87 

opmerkingen mogen op het einde worden gegeven. Taaltechnische of spellingstechnische 88 

fouten kunnen per mail worden gestuurd.  89 

 90 
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Pagina 1 91 

Sjoerd van Gils geeft aan dat bij machtigingen ook de afwezigheid van de desbetreffende 92 

machtigende leden kenbaar moet worden gemaakt. Malu neemt dit mee en geeft het door aan 93 

haar opvolger.  94 

 95 

Pagina 4 96 

Sjoerd van Gils gaat in op regel 85 tot en met regel 93. Daar staan allemaal rare tekens. Malu 97 

Verkuil gaat er vanuit dat dit heeft te maken met het gebruikte opmaakprogramma en draagt 98 

er zorg voor dat dit wordt verbeterd.  99 

 100 

Sjoerd van Gils geeft verder aan dat er allemaal lege pagina's tussen zitten. Deze onbesproken 101 

pagina's mogen weggelaten worden in de notulen, aldus Sjoerd van Gils. Malu Verkuil stelt 102 

dat er voor gekozen is om alle paginanummers neer te zetten voor de volledigheid. Sjoerd van 103 

Gils denkt dat universitaire studenten capabel genoeg zijn om te begrijpen dat die niet 104 

volledig hoeven te worden neergezet. Bovendien is het beter voor het milieu. Tijke Eijkemans 105 

is het met Sjoerd van Gils eens. Malu laat de keuze over aan het volgende bestuur.  106 

 107 

Pagina 5  108 

Sjoerd van Gils vraagt zich af wat de zinnen tot en met regelnummer 190 betekenen. Dit heeft 109 

volgens Malu Verkuil betrekking tot de lustrumcommissie. Sjoerd van Gils vraagt zich af wat 110 

er met rommelig en roerig wordt bedoeld. Malu Verkuil zegt dat dit zo vertelt is bij de 111 

desbetreffende ALV. Wij als bestuur vonden het rommelig en roerig omdat er bijvoorbeeld 112 

mensen uitgestapt waren en dergelijke.  113 

 114 

Pagina 7 115 

Sjoerd van Gils heeft een opmerking over de bestuursondersteuningscommissie op regel 271 116 

en regel 283. Hier wordt gespreken over leden. Hij vraagt zich alleen af welke leden hier 117 

worden bedoeld door mevrouw de voorzitter. Malu Verkuil geeft aan dat de commissie is 118 

ingesteld door de ALV. Het gaat hier over het mandaat van de commissie. Over regel 276 119 

vraagt Sjoerd van Gils zich af wat de inhoud is. Wat wordt hier mee bedoeld? Malu Verkuil 120 

geeft aan dat dit gaat over het plan dat deze commissie wordt ingesteld en over hoe dit 121 

vormgegeven wordt. Daar is een plan voor opgesteld en daartoe heeft deze regel betrekking. 122 

In regel 277 staat verder; 'u vond het geen taak van het bestuur omdat het een zelfstandig 123 

orgaan is', wat wordt hier mee bedoeld? Malu Verkuil verteld dat dit correct is omdat het een 124 

werkgroep is. Ze hebben de opdracht gekregen om te kijken hoe de bestuurstaken verlicht 125 

kunnen worden. Dit is ingeroepen door de ALV. We hebben er voor gekozen dat deze 126 

werkgroep aan de slag kan gaan om te inventariseren wat de mogelijkheden zijn. Het was 127 

volgens Malu Verkuil niet gepast om daar als bestuur in te mengen. Het is de bedoeling dat er 128 

binnen de werkgroep gediscussieerd wordt en dat de bestuursleden worden geïnterviewd. 129 

Sjoerd van Gils stelt dat het ging om een andere soort ALV. Sjoerd geeft aan dat hij er niet bij 130 

is geweest en dat hij het daarom niet snapt. Hij stelt dat het te snappen moet zijn wanneer je 131 

alleen de notulen hebt. Misschien dat er volgende keer wat meer informatie aan moet worden 132 

toegevoegd. Malu Verkuil snapt het punt. Inhoudelijk moet het een goede weergave zijn van 133 

de vergadering. Verder vraagt Sjoerd van Gils een aantal inhoudelijke zaken over het stuk. De 134 

titulatuur gebeurt bijvoorbeeld ook bij andere verenigingen. Er moet nog extra scherp naar 135 

worden gekeken. Tijke Eijkemans vult aan dat de notulen een correcte en inhoudelijk 136 

volledige weergave dienen te zijn van de vergadering. 137 

 138 

Pagina 14  139 

Sjoerd van Gils heeft een vraag over regel 593 en verder. Het gaat hier over de opzet van de 140 
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notulen. Hij vindt het belangrijk dat de vraagsteller en respondent duidelijker dienen te 141 

worden aangegeven als zijnde een vraagsteller of respondent. Verder geeft hij aan dat het 142 

werken met kopjes per kandidaat is een verbetering. Voor de leesbaarheid is dit beter. 143 

Volgende keer kunnen we de stukken van de notulen gebruiken voor meer ruimte tussen 144 

kopjes.  145 

 146 

Pagina 25 147 

Berend den Dulk heeft een vraag over de rondvraag. Ze zijn niet als vragen uitgewerkt maar 148 

het hoeft geen woordelijk verslag te zijn volgens Berend den Dulk. Malu Verkuil geeft aan 149 

dat dit betrekking heeft tot de notulen zelf en tot de spelling en dergelijke. Berend den Dulk 150 

wil dat het bestuur daar naar kijkt had dus betrekking tot de notulen. 151 

 152 

Oplezen quorum  153 

Aanwezig: 20 154 

Machtigingen: 8 155 

Totaal 28 156 

 157 

Tijke Eijkemans wil een opmerking maken over een bijzondere situatie waarin het nieuw 158 

bestuur en oud bestuur inclusief machtigingen meer stemmen hebben dan de reguliere leden 159 

binnen ALV. Malu Verkuil neemt deze opmerking mee. Martijn Witjes stelt dat de ALV wel 160 

aantrekkelijker gemaakt kan worden voor leden om ook daadwerkelijk te komen.  161 

 162 

Stemming Notulen 163 

 164 
Per Acclamatie aangenomen 165 

 166 

Bespreking ondersteuningscommissie 167 

 168 
Er wordt overgegaan naar het punt bestuursondersteuningscommissie. Dit is eigenlijk een 169 

werkgroep, maar dat komt op het zelfde neer aldus Malu Verkuil. Vorig jaar hebben wij als 170 

nieuw bestuur een punt gehad in de ALV waarbij we een discussie hebben gevoerd met 171 

betrekking tot een raad van advies. Door de ALV is aangegeven dat dit niet wenselijk is en 172 

dat de bestuurders dit wel fijn vonden. Als compromis is uit deze discussie een werkgroep 173 

ontstaan. Deze discussie is niet meer terug te vinden doordat deze notulen verdwenen zijn. 174 

Daardoor is de discussie en het mandaat onduidelijk geweest voor de werkgroep. De leden 175 

van de commissie wilden wel aan de slag gaan maar dit lukte dus niet. Daarna is er opnieuw 176 

een mandaat gegeven aan de werkgroep. Hieruit werd opgemaakt wat de taken van de 177 

werkgroep waren. Malu Verkuil heeft de eerste vergadering van de werkgroep bijgewoond. 178 

Malu Verkuil vond het niet netjes en gepast om als een bestuurder hier leiding aan te geven. 179 

Het moest namelijk een zo neutrale werkgroep blijven die onafhankelijk een advies kan 180 

uitbrengen betreffende ondersteuning van het bestuur. Vervolgens zijn er na de start van de 181 

bestuursondersteuningscommissie ontwikkelingen geweest binnen de werkgroep .Ze hebben 182 

het plan opgesteld om de bestuursleden te interviewen. Verder hebben zij de vraag gesteld 183 

waarop gelet moet worden. Echter, er zijn helaas leden uitgestapt omdat ze het te druk 184 

hadden. Het is betreurenswaardig omdat het een heel belangrijk onderdeel van de 185 

ontwikkeling van onze vereniging is geweest. Met bovenstaande feiten kan Malu Verkuil 186 

alleen vertellen dat de commissie haar werk niet af heeft kunnen krijgen. Het bestuur heeft 187 

niet ingegrepen omdat het bestuur dit niet gepast vindt. Ze hebben echter wel met de 188 

overdracht gekeken wat de toekomstige mogelijkheden zijn. Malu Verkuil wil vanuit de ALV 189 

horen wat de visie is over hoe nu verder te gaan. Wij denken als bestuur dat het belangrijk is 190 
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om hier verder mee te gaan. Het kandidaatsbestuur is ook benieuwd naar de commissie. Tijke 191 

Eijkemans wil nog een vraag stellen. Het gaat over een verandering in de overdracht? Malu 192 

geeft aan dat het gaat over de voortgang van de bestuursondersteuningscommissie. In de 193 

eerste ALV was het een voorstel van het bestuur, aldus Tijke Eijkemans. Hij geeft aan dat de 194 

overdracht destijds niet volledig goed is verlopen. Wat heeft het bestuur gedaan om dit te 195 

verbeteren? Malu Verkuil zegt dat de overdacht anders is geweest door het bijwerken van de 196 

draaiboeken. Het draaiboek van de voorzitter was bijvoorbeeld sterk verouderd. De laatste 197 

kwam uit het jaar van Eva Spanjer. Dat geldt bijvoorbeeld ook voor PR. De draaiboeken zijn 198 

nu veel sterker ontwikkeld dan in voorgaande jaren. Dat is ook het geval bij het draaiboek van 199 

de activiteitencoördinator.. Deze draaiboeken zijn mondeling toegelicht aan de bestuursleden. 200 

We hebben zoveel afspraken als nodig gehad met de kandidaatsbestuursleden. Tevens hebben 201 

we ook gezamenlijke vergaderingen gehad. We hebben geprobeerd zowel individueel als 202 

gezamenlijk meer te doen. We hebben een basis willen geven over hoe we zaken hebben 203 

aangepakt. We hopen dat het nieuwe bestuur zich welkom voelt wanneer nog vragen hebben 204 

over essentiële zaken. De vragen moeten in ieder geval opgenomen worden in de draaiboeken, 205 

aldus Malu Verkuil. Tijke Eijkemans is blij dat het niveau weer terug bij af is. Verder vraagt 206 

hij of er nieuwe draaiboeken zijn of dat ze bijgewerkt zijn. Malu Verkuil antwoord dat de 207 

basis van de draaiboeken hetzelfde is gebleven, maar dat ze grondig aangepast zijn. Verder 208 

kunnen ze nog steeds voorgaande draaiboeken inzien en ze kunnen dus ook inzien wat er 209 

veranderd is aan de functie. Roel Meijer geeft aan dat zijn draaiboek nieuw is geschreven 210 

omdat er geen draaiboek voor de penningmeester was. Tijke Eijkemans vraagt zich af waarom 211 

er geen draaiboek voor het penningmeesterschap was. Roel Meijer geeft aan dat alleen van 212 

Anneloes Waalpoel een draaiboek is gevonden. Malu Verkuil vat samen door te antwoorden 213 

dat er in ieder geval complete draaiboeken aanwezig zijn, en dat de vraag over de inwerking 214 

misschien het best gesteld kunnen worden aan het kandidaatsbestuur. Max Hoofwijk geeft aan 215 

dat dit is gebeurd zoals Malu Verkuil het heeft verteld. Functiespecifiek en collectief zijn er 216 

afspraken gemaakt. Dit is goed ontvangen want het bestuur heeft open gestaan voor vragen. 217 

Daarnaast denkt Max Hoofdwijk altijd terecht te kunnen bij oud-bestuurders en leden voor 218 

eventuele vragen. Wat dat betreft is het dus goed gegaan. Steven Jonis wil verder toelichten 219 

dat voor PR coördinator alle deals die liepen netjes zijn afgewerkt en dat er geen losse eindjes 220 

waren die overbleven. Malu Verkuil voegt verder toe dat het kandidaatsbestuur ook zelf 221 

ideeen heeft over de invulling van de bestuursondersteuningscommissie. Wat dat betreft 222 

kunnen ze nu echt beginnen. Er moet misschien alleen nog worden gekeken naar een nieuw 223 

mandaat maar dat doet het kandidaatsbestuur, aldus Malu Verkuil. De verdere bespreking 224 

hiervan zal daar naar toe verplaatst worden. Sjoerd van Gils is het met Malu Verkuil eens. 225 

Sjoerd was te laat om bij vaststellen agenda dit aan te geven. Het gaat om nieuw beleid, en hij 226 

ziet graag dat dit wordt besproken door het kandidaatsbestuur.  227 

 228 

Bespreking jaarverslag 229 

 230 
Malu vraagt aan duidelijk te zijn en vragen per pagina te stellen. Ze ziet graag dat er per 231 

regelnummer aan wordt gegeven wat voor probleem of discussie er aan vastzit.  232 

 233 

Pagina 2 234 

Sjoerd van Gils heeft een vraag over de tweede alinea in zijn geheel. Sjoerd van Gils begrijpt 235 

een andere opzet van het jaarverslag, omdat het getoetst kan worden aan het beleidsplan. 236 

Sjoerd van Gils begrijpt alleen niet wat er staat. Malu Verkuil geeft aan dat dit voorwoord is 237 

opgesteld om richting te geven aan het verslag. In detail trekken van iedere activiteit is niet 238 

effectief omdat iedere activiteit weer anders is. Een lezing kun je met een lezing vergelijken, 239 

maar het heeft met meer factoren te maken. Daarom is het verstandiger om te kijken of alle 240 
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activiteiten in het algemeen goed gelopen zijn en om te kijken hoe de commissies 241 

gefunctioneerd hebben, aldus Malu Verkuil. Het gaat er over of er zaken zijn die niet goed 242 

gelopen zijn en dat daar een kritische reflectie op kan komen. Sjoerd van Gils vind dit een 243 

goed idee. Tijke Eijkemans wil inhaken in de discussie. Hij denkt dat het voor de toekomst 244 

misschien interessant is om te kijken of activiteiten groter kunnen worden besproken. Op 245 

pagina 10 bijvoorbeeld ziet hij dat de grote namen colleges bijvoorbeeld een succes waren. 246 

Hij wil dit specifieker genoteerd zien dan alleen dat het goed liep of minder goed liep omdat 247 

er een onderscheid bestaat tussen verschillende activiteiten. Malu Verkuil geeft aan dat we nu 248 

kunnen kijken of het bevalt of niet. Sjoerd van Gils wil inhaken op de vorige spreker. Hij is 249 

het niet helemaal eens met de keuze die is gemaakt .Er moet geleerd worden van vorige 250 

activiteiten. Niet weten hoe activiteiten inhoudelijk in elkaar steken is lastig voor het 251 

volgende bestuur. Dan weten ze namelijk niet waar ze specifiek op moeten letten. Malu 252 

Verkuil neemt dit mee. Sjoerd van Gils wil verder verwijzen naar de oorkonde die er wordt 253 

uitgedeeld door het SOFv. De oorkonde is een speldenprikje van het SOFv waarbij ze een 254 

ludieke oorkonde uitdelen. Studievereniging ismus heeft de oorkonde voor 'de zuurste ALV'. 255 

Hoe komt het bestuur van het SOFv hieraan? Er is tenslotte nog nooit een lid van het SOFv 256 

hier geweest. Malu Verkuil geeft aan dat deze oorkonde is afgegeven omdat dat wij een ALV 257 

hebben die op de kleine letters let. Met name de objectiviteit, gelijkheid van leden en 258 

verhouding tussen bestuur en ALV. In besprekingen die wij hebben gehad met SOFv blijkt 259 

dat zaken bij de ismus ALV minder snel worden goedgekeurd. SOFv heeft hier een grap van 260 

gemaakt door een oorkonde te geven voor 'de zuurste ALV'. Met betrekking tot het respectvol 261 

spreken binnen een ALV geeft Malu Verkuil aan dat er vaak op een negatieve manier wordt 262 

gesproken over verslagen en dergelijke. Als bestuur hebben wij gemist dat er constructief 263 

opbouwende kritiek naar voren wordt gebracht. Sjoerd van Gils geeft aan dat hij een fout 264 

verband heeft gelegd. Hij geeft aan dat de verklaring logisch is. Hij wil daarbij wel toevoegen 265 

dat een ALV een proces van geven en nemen is. Hij wijst er wel op dat de vergadering vanuit 266 

twee kanten constructiever kan worden opgebouwd. Verder voert Sjoerd van Gils aan dat de 267 

intentie altijd zuiver is. Hij kan zich voorstellen wat het bestuur daar bij voelt en dat het 268 

anders moet worden geformuleerd. Reint Jan Groot Nuelend vindt het jammer dat dit het 269 

gevoel is dat overheerst. Iedereen komt hier naar toe om een bijdrage te leveren. Het is niet de 270 

bedoeling dat mensen er tegen opzien. Malu Verkuil antwoord hierop dat de tendens van de 271 

afgelopen ALV’s soms wringend van aard is. Malu Verkuil Wil dus alleen een redelijke 272 

discussie. Verder is ze wel benieuwd naar hoe het beleid wordt gevonden. Tijke Eijkemans 273 

hoort Malu Verkuil zeggen dat het vaak over puntjes en details gaat. Tijke Eijkemans is hier 274 

persoonlijk verbaasd over. Tijke Eijkemans vind het bijzonder dat zoveel mensen vrijwillig 275 

kritisch op komen dagen bij een ALV. Wij mogen als politicologievereniging trots zijn op 276 

onze kritische leden. Puntjes en details vindt hij dan ook jammerlijk als argument, omdat het 277 

om inhoudelijke zaken gaat. Malu Verkuil ervaart kritiek niet als negatief, alleen wil ze meer 278 

een mes dat snijdt aan twee kanten. Dit houdt in dat er ook meer een positieve output mag 279 

komen. De ALV mag natuurlijk wel aanstippen wat als nodig wordt gezien. Sjoerd van Gils 280 

heeft er even over nagedacht. Hij kan zich enerzijds vinden in het punt dat Malu Verkuil 281 

aanstipt. Wel mag de ALV kijken naar de aangeslagen taal. Het gaat om de benadering van 282 

het bestuur. Sjoerd van Gils wil er wel naar kijken. Een gezamenlijk voornemen is goed. Malu 283 

verkuil geeft aan dat ze hier blij mee is.  284 

 285 

Pagina 4 286 

Sjoerd van Gils geeft aan dat in de derde alinea staat dat er vier doelen komen terwijl er maar 287 

drie worden gegeven. Hij hoopt dan ook dat het jaar ook een doel was. Verder vraagt hij zich 288 

af wat wordt bedoeld met 'ontbrekende stukken zijn meegenomen'? Malu Verkuil geeft aan 289 

dat dit te maken met het schoonmaken van de server. Wat bleek is dat alle mailtjes van de 290 
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afgelopen 6 jaar op de server stonden waardoor de server langzaam werd. Mailtjes kun je 291 

verwijderen per 15 stuks. Dat duurde in het totaal dus drie dagen. Dat gaat over de server 292 

account; er is dan nog niet gepraat over schaduwaccounts. Alleen de documenten die 293 

belangrijk geacht worden zijn bewaard. Dat heeft te maken met documentatie. Vervolgens 294 

gaat het nog even over papieren documentatie. We hebben drie nieuwe kasten kast. Een daar 295 

van kan op slot. Alle mappen zijn nagegaan op inhoud en is gecategoriseerd teruggezet. Van 296 

de stukken die ontbreken is dat opgeschreven. Hierbij kan gedacht worden aan notulen, HR, 297 

evaluatiedocumenten en dergelijke. Gedeeltelijk zijn die aangevuld, gedeeltelijk is dit 298 

overgegeven aan het nieuwe bestuur want we hadden niet de tijd om alles te ordenen. Malu 299 

Verkuil hoopt dat er dan een echt archief ontstaat. Sjoerd van Gils vraagt zich af of er 300 

bepaalde criteria waren voor het verwijderen van de mailtjes op de server. Hij vind het goed 301 

dat er zaken zijn verwijderd. Hij vraagt zich wel af of het ergens genoteerd is wat er is 302 

gebeurd. Malu Verkuil geeft aan dat die van der server zijn verwijderd. Van de inbox zijn alle 303 

belangrijke mails bewaard. Bovendien hebben wij enkele toegevoegd. Alle documenten die 304 

we hebben gevonden hebben we geopend en eventueel gearchiveerd. Niet alles is hiervan 305 

uitgezocht maar de nieuwe secretaris gaat daarmee aan de slag. Tijke Eijkemans vindt dit een 306 

goed initiatief. Het was hoog tijd om op een professionele manier met de gegevens van de 307 

vereniging om te gaan. Hij vraagt zich alleen af hoe het dan mogelijk is dat er geen 308 

documentatie van studentstem meer over is. Malu Verkuil geeft aan dat ze de documentatie 309 

gevonden heeft op de harde schijf en dat alleen de fysieke map niet gevonden kan worden.  310 

 311 

Sjoerd van Gils wil verder gaan en vraagt zich af wat bedoeld wordt met vlekkeloze 312 

communicatie met commissies. Welke problemen waren het meest voorkomend? Malu geeft 313 

aan dat het een leerprobleem is geweest dat zich voortdoet na de overdracht van het bestuur. 314 

Wanneer je iets anders wilt doen of beter wilt doen lukt dat niet altijd. Dit kan negatief 315 

uitpakken. Verder ben je ook nog gewoon mens en niet met iedereen klik je even goed. 316 

Daarom hebben wij aangegeven dat er momenten zijn geweest dat dingen niet lekker liepen. 317 

Sjoerd van Gils vraagt zich af of het een dergelijk groot probleem was dat het in de 318 

jaarverslag thuishoort. Malu geeft aan dat dit bewust is gedaan. Er was een visie die is 319 

omgezet in beleid en dan loop je tegen dingen aan. Maar het resultaat van dit jaar voor de 320 

leden is gewoon goed geweest. Eerstejaars bijvoorbeeld voelde zich snel thuis. Dat is het 321 

uiteindelijke doel van het verenigingsjaar. Malu Verkuil denkt dat wanneer je reflecteert op je 322 

bestuursjaar dat het een goed resultaat heeft opgeleverd. Dat is natuurlijk neergezet door de 323 

leden, de commissies en het bestuur.  324 

 325 

Sjoerd van Gils vraagt zich af wat er bedoeld wordt met de verschuiving van taken van PR 326 

coördinator naar bestuur en terug. Was dit specifiek voor dit bestuur of is dit een leermoment 327 

voor het nieuwe bestuur? Malu heeft gemerkt dat de werkdruk tussen bestuursleden kan 328 

verschillen. Dit kan liggen aan de taken of aan het naar je toe trekken van taken. Je ziet op een 329 

gegeven moment dat er iemand te veel doet en dat je dat dan flexibel probeert de taken te 330 

verdelen. Je probeert prioriteiten te stellen en kijkt wat op een bepaald moment het beste door 331 

wie kan worden uitgevoerd. Het is een les voor het nieuwe bestuur dat je flexibel probeer te 332 

kijken naar bestuursleden.  333 

 334 

Pagina 5 335 

Simon Tol vraagt zich wat af over verjaardagen. Hij ziet dat niet iedereen de verjaardagen 336 

heeft ingevuld in zijn inschrijfformulier en vraagt zich daarom af hoe het mogelijk is dat ze 337 

lid zijn. Stijn van den Eijnden reageert hierop door te zeggen dat de verjaardag niet verplicht 338 

hoeft te worden ingevuld voor een lidmaatschap bij ismus.  339 

Sjoerd van Gils vraagt zich af wat er veranderd is in het ledenbeleid voor de eerstejaars. Dit 340 
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is, vooral in het begin, de doelgroep aldus Malu Verkuil. Je wilt dat het ledenaantal zich 341 

uitbreid en dat mensen zich gaan zinzetten voor de vereniging. Je gaat die introductieweek 342 

zoveel mogelijk mensen enthousiast maken en vervolgens wil je ze actief betrokken houden 343 

en in laten zetten voor de vereniging. Dat beleid is er al sinds ismus bestaat, denkt Malu 344 

Verkuil. Malu denkt ook dat we trost mogen zijn op het beleid van afgelopen jaar omdat er 345 

veel eerstejaars zich hebben ingezet.  346 

 347 

Sjoerd van Gils geeft aan dat er speciaal voor premaster- en masterstudenten specifieke zaken 348 

zijn aangegeven. Sjoerd van Gils wil graag zien wat er specifiek is gedaan per jaar gang. Malu 349 

geeft aan dat we beleid wilden maken voor deze groep. Echter, de connectie en betrokkenheid 350 

van deze groep is er niet of nauwelijks .De vereniging heeft wel veel baat gehad van deze 351 

activiteiten. Sjoerd van Gils geeft aan dat er in de toekomst misschien moet worden 352 

aangegeven wat de eerstejaars-, tweedejaars-, derdejaars- en masterstudenten aansprak en wat 353 

juist niet. Wanneer dat gedaan wordt kan er per activiteit worden gekeken bij wie wat goed is 354 

aangeslagen. Malu Verkuil geeft aan dat dit is meegenomen in de overdracht. Misschien was 355 

het verstandig geweest om dit ook op te nemen in het jaarverslag. Tijke Eijkemans wil de 356 

vragen over documentatie in de notulen en het jaarverslag. Zo compleet mogelijk zijn 357 

verslagen. Dit is redelijk summier, aldus Tijke Eijkemans. Malu Verkuil geeft aan dat dit kan.  358 

 359 

Tijke Eijkemans wil vragen stellen over de lidmaatschapswijziging. Zijn mening daarover is 360 

duidelijk. Zo vulde Tijke Eijkemans opnieuw een lidmaatschapsformulier in. Schijnbaar 361 

wordt er tegenwoordig geconformeerd aan de standaard genderindeling. De drie puntjes zijn 362 

verdwenen, terwijl dit juist onze vereniging karakteriseert. Het laat zien dat we een kritische 363 

vereniging zijn die over elk punt discussieert. Malu Verkuil vindt dit ook en dit komt weer 364 

terug.  365 

 366 

Pagina 6 367 

Sjoerd van Gils wil hulde geven voor de aanbeveling voor nieuwe activiteiten. Wanneer je er 368 

niet aan denkt gebeurt het niet. Over de unit P; deze wordt nu aangestuurd door de PR 369 

coördinator in plaats van door de activiteitencoördinator. Malu geeft aan dat dit te maken 370 

heeft met de indeling van je bestuurstaken. Het maken van posters gebeurd door Unit P. 371 

Binnen het bestuur weet de activiteitencoördinator welke activiteit wanneer plaats vind en 372 

waar. Deze taak hoort dus misschien niet bij PR en wij hebben er dus voor gekozen om dit 373 

over te zetten naar de activiteitencoördinator. De PR houdt alleen in de gaten of de promotie 374 

goed doorloopt.  375 

 376 

Berend den Dulk vraagt zich dan toch af waarom de PR coördinator die Unit P niet aanstuurt. 377 

Hij komt hier op terug. Sjoerd van Gils vraagt zich over het stukje ‘samenhangende social 378 

media’ af of er niet statistisch in plaats van statisch wordt bedoeld. Verder vraagt Sjoerd van 379 

Gils over doorklikken op advertenties. Is hier iets mee gedaan? Malu Verkuil geeft aan dat het 380 

doel was de website zo snel mogelijk online te krijgen. Alles wat nodig is ligt klaar. We wilde 381 

dat wel doorklikken en dergelijke wel, maar we hadden er geen media voor. We zijn er wel 382 

mee bezig geweest maar hebben dit niet kunnen uitvoeren. Sjoerd van Gils vraagt zich af of 383 

dit verder voorkomt en vaker. Er komen wijze aanbevelingen maar hij vind ze niet goed 384 

uitgelegd. Malu Verkuil geeft aan dat we het hele stuk gewoon niet kunnen uitvoeren. Malu 385 

Verkuil kan daar dus niet veel over zeggen. Sommige dingen zijn gelukt, sommige niet. 386 

Wanneer we dingen hebben geprobeerd in te delen zijn we daar wel flexibel geweest. Het is 387 

niet iets wat we afgelopen twee maanden hebben bedacht. Sjoerd van Gils denkt dat het 388 

achterafgezien mooi was geweest wanneer er in het jaarverslag duidelijk wordt aangegeven 389 

waarom beleid wel of niet heeft gewerkt. Laura Maas geeft aan dat het moeilijk is om op 390 



  

9 

 

sommige zaken beleid te maken omdat je er geen tijd voor hebt.  391 

 392 

Pagina 7 393 

Reint Jan Groot Nuelend heeft een specifiek punt. Hij geeft aan dat hij de website goed vindt 394 

werken Malu geeft aan dat het afgeschermde gedeelte nu ook werkt. Alle notulen en 395 

dergelijke kunnen nu op de website worden gezet. Reint Jan Groot Nuelend wil een 396 

aanbeveling doen. Externe activiteiten moeten ook op de website komen. Voor externe 397 

activiteiten is dat handig. Wanneer andere benieuwd zijn naar wat wij uitvoeren is het handig 398 

om bepaalde activiteiten te posten en te promoten. Malu Verkuil vindt dit een goed idee maar 399 

gaat er vanuit dat er toelichting wordt gegeven. Jip Mennen geeft aan dat ze een grotere heraut 400 

redactie hebben en dat ze dit misschien ook wel willen oppakken.  401 

Sjoerd van Gils vraagt wat over de sms dienst. Er wordt aanbeveelt dit niet meer te gebruiken 402 

door het toegenomen gebruik van smartphones. Malu Verkuil geeft aan dat de SMS dienst 403 

snel mensen kan activeren. Dit kan vrij snel en gemakkelijk gedaan worden. Voor promotie 404 

wordt veel begroot voor de SMS-dienst terwijl dat geld beter kan worden besteed. Het is 405 

wellicht interessanter om te kijken hoe sommige zaken beter gepromoot kunnen worden door 406 

mond op mond reclame. Dit is waarschijnlijk actiever dan SMS. Wellicht moet er meer 407 

worden gekeken naar persoonlijk contact. Dit is wat wij er van hebben gevonden. De 408 

discussie hierover is voor bij het beleidsplan. Sjoerd van Gils begrijpt het maar hij vindt het 409 

geen logisch argument. Het gaat om het verschil tussen zoeken naar informatie of het 410 

aangeboden krijgen van informatie. Sjoerd probeert alleen aan te geven dat de argumentatie 411 

beter kan. Malu geeft aan dat de SMS-dienst een klein bereik heeft met slechts 83 mensen. 412 

Social media op smartphones hebben bovendien tegenwoordig meldingen waardoor veel 413 

berichten direct op de smartphone te zien zijn. Dus via gratis middelen kan informatie worden 414 

aangeboden en hoeven mensen het ook niet zelf te vragen. Sjoerd van Gils vindt dat Malu 415 

Verkuil een punt heeft. Reint Jan Groot Nuelend heeft een aanbeveling. Laatst was 416 

studentstem en tofik dibi. Bij grote sprekers vinden verschillende media het prettig wanneer 417 

ze daar een bericht van krijgen. Dan kun je ook meer bereik creëren voor de desbetreffende 418 

activiteit. Malu Verkuil geeft aan dat de communicatie van de Radboud Universiteit is 419 

ingeschakeld. Ze geeft verder aan dat dit niet altijd even actief is gebeurd. Malu Verkuil denkt 420 

wel dat het kandidaatsbestuur daar actief mee bezig is. Tijke Eijkemans vraagt zich af wat er 421 

wordt bedoelt met niet heel actief. Malu Verkuil geeft aan dat er over nagedacht is, maar dat 422 

er niet altijd iets mee gebeurt.  423 

 424 

Pagina 8  425 

Over pagina 8 vraagt Sjoerd van Gils, in het kader van het vriendelijkheidoffensief, wat het 426 

hoofdpunt van het sponsorbeleid is. Dit zou gepresenteerd worden, maar dit is niet of 427 

nauwelijks gebeurd. Malu Verkuil geeft aan dat er wel er meer geld is binnengekomen. Dit 428 

jaar gaan we opnieuw kijken naar het sponsorbeleid kijken. Sjoerd van Gils vindt het jammer 429 

dat er weinig sponsorbeleid is getoond, maar vraagt zicht af of die indruk juist is. Laura Maas 430 

geeft aan dat het sponsorplan vaak aan bod is gekomen. In het beleidsplan hebben we wel 431 

aangegeven over hoe we het zouden gaan doen. Ze geeft alleen aan dat een sponsorplan niet 432 

nuttig is. Je krijgt een aanbieding en daar moet je vervolgens achter aan gaan. Je moet ieder 433 

bedrijf specifiek bekijken omdat elk bedrijf een eigen profiel heeft. Sjoerd van Gils geeft aan 434 

dat hij hier anders over denkt. Sommige aanbiedingen moet je gewoon aannemen. 435 

Sponsorbeleid is veel meer dan alleen een plan van aanpak. Het gaat ook over de identiteit 436 

van de vereniging. Hij verwijst hier naar wat de sterke punten van je vereniging zijn. Wanneer 437 

we een keer met elkaar stil staan over de sterke punt van de vereniging is er waarschijnlijk 438 

nog wel winst te behalen. Misschien heeft u daar niet over nagedacht maar dat moet wel 439 
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kunnen. Malu Verkuil geeft aan dat ze snapt wat er bedoeld wordt. Ze geeft tevens aan dat dit 440 

wel degelijk is gedaan. Malu Verkuil en Laura Maas hebben samen gekeken hoe je dingen 441 

kan aanprijzen en hoe je punten moet aandienen. Echter, dit punt heeft het geen plaats in dit 442 

jaarverslag. Het is een interessant punt voor een bestuursondersteuningscommissie. Zo kan er 443 

bijvoorbeeld worden gekeken of alles met betrekking tot sponsoring in het jaarverslag is 444 

opgenomen. Wat er verder op ontwikkeld kan worden hoort daar thuis en niet in het 445 

jaarverslag bij het kopje reflectie sponsoring. Sjoerd van Gils geeft aan dat het op schrift 446 

stond. Hij geeft ook aan dat er goede dingen zijn gebeurd. Het staat soms alleen matig 447 

verantwoord in het jaarverslag. Malu Verkuil neemt dit mee en geeft het door aan het 448 

volgende bestuur. Martijn Witjes wil zeggen dat hij in de carrièrecommissie zat en dat er veel 449 

aandacht is besteed aan sponsoren. Hier is niet veel mee gelukt , maar wel veel aan gedaan. 450 

Hij is dus hoopvol.  451 

Pagina 9 452 

Achter de schermen is er het enige gedaan om terugkerende activiteiten in stand te houden. 453 

Malu Verkuil geeft aan dat dit betrekking heeft tot documentatie. Ze geeft verder aan dat het 454 

betrekking heeft op hoe commissies worden voorgelicht. Sjoerd van Gils vraagt verder af wat 455 

er precies wordt bedoeld met vernieuwende ideeën. Hij vraagt ook hoe de balans was tussen 456 

de formele en informele activiteiten. De Feestcommissie heeft idee gehad maandelijks een 457 

borrel te organiseren op een vaste locatie of in wisselende cafés. Malu Verkuil geeft aan dat 458 

het een goed initatief is maar zegt het dat we contracten hebben waardoor we het niet kunnen 459 

direct kunnen uitoefenen. Wel zal het aan het volgende bestuur worden meegegeven zodat ze 460 

er kritisch naar kunnen kijken. Tijke Eijkemans verteld betreffende het 461 

kennismakingsweekend dat er meer aandacht moet komen voor het veiligheidsaspect. 462 

Wanneer je een cursus collectief met andere verenigingen aanvraagt is bijvoorbeeld het SNUF 463 

bereid hier geld in te steken waardoor het weinig geld kost. Hierbij kun je bijvoorbeeld 464 

denken aan een EHBO cursus. Malu Verkuil neemt dit mee.  465 

 466 

Pagina 10 467 

Simon heeft een vraag over de laatste zin van de tweede alinea. Hij kan zich deze activiteit 468 

niet herinneren omdat deze activiteit ook niet in het activiteitenoverzicht stond. Malu Verkuil 469 

antwoord hierop dat meneer de penningmeester met cowboyhoed het bewijs is van de 470 

activiteit. Verder geeft ze aan dat de activiteit niet in het overzicht vermeld is omdat het een 471 

besloten activiteit betreft.  472 

 473 

Sjoerd van Gils vraagt zich verder af waarom de voorzittersvergaderingen overbodig zouden 474 

zijn geworden. Emma Rethans denkt dat je beter kunt kijken welke commissies overlap 475 

hebben en dat die dan samen verder kunnen gaan. Tijke Eijkemans vind dat alle voorzitters bij 476 

elkaar moeten zitten. De ervaring van de verschillende voorzitters zorgt er voor dat ervaring 477 

kan worden gedeeld. Bovendien kunnen er ook creatieve ideeën ontstaan die nuttig zijn voor 478 

de vereniging. Daarnaast kunnen commissievoorzitters inzien of er leden zijn die structureel 479 

niet op komen dagen en een gezamenlijk plan van aanpak hiervoor maken. Malu Verkuil geeft 480 

aan dat wij alleen kunnen constateren en wij als bestuur denken dat het dit jaar zeer weinig 481 

heeft opgeleverd. Het informele contact is veel makkelijker en nuttiger. Bovendien impliceren 482 

we niet dat het afgeschaft moet worden, we willen alleen maar aangeven dat we er weinig nut 483 

van inzagen. Sjoerd van Gils vraagt zich verder af of de coördinatie van de commissies dit 484 

jaar volledig door de activiteitencoördinator is gebeurd of dat iedere bestuurder een aantal 485 

commissies onder zich heeft genomen. Malu Verkuil geeft aan dat de commissies onder 486 

verdeeld zijn bij verschillende bestuursleden. 487 

 488 

Pagina 11 489 
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 490 

Maud Gorissen heeft een vraag over laatste zin kopje reiscommissie. Uit de evaluatie van de 491 

reiscommissie is gebleken dat zes man ideaal is. Paul van ‘t Klooster zegt dat hij deze 492 

uitspraak alleen buiten de evaluatie heeft gedaan. Er zijn mensen geweest die geen moeite 493 

zouden hebben met een commissie van zeven man. Jeroen Hellebrekers geeft aan dat hij dit 494 

letterlijk heeft gehoord. Hij voelde aan bij vergaderingen dat zes man voldoende was en dat 495 

dit ook door de commissie gedragen werd. Malu vraagt of Maud het eens of oneens is. Maud 496 

geeft alleen aan dat ze zich afvroeg waar het vandaan kwam.  497 

 498 

Sjoerd van Gils heeft een vraag aan de reiscommissie. Ieder jaar wordt de reis heftiger en 499 

intenser. Is het niet zo dat er bij Tsjernobyl een grens is bereikt voor ismus wat betreft de 500 

risico’s. Malu Verkuil geeft aan dat dit niet gezond is voor het bestuur, zowel qua veiligheid 501 

als qua financiën. De ambitie om de hele tijd een reis te overtreffen is dat het de veiligheid 502 

van de vereniging kan aantasten. Wij als bestuur zijn er ouder van geworden en er kan veel 503 

misgaan op het gebied van financiën en veiligheid. Wanneer er voor een ingewikkelde locatie 504 

wordt gekozen kan hulp worden ingeroepen. Tijke Eijkemans zegt dat hij dit aanmoedigt. 505 

Wanneer u twintig jaar ouder bent geworden ziet u er nog goed uit geeft hij verder aan Malu 506 

Verkuil mee. Hij wil nog even terugwijzen op de cursus EHBO. Malu Verkuil geeft aan dat je 507 

naar een maatschappij gaat waarbij je niet weet hoe ze reageren. Er is een mooi moment 508 

geweest met LGBT in Minsk. Mensen waren aan het vertellen over de acceptatie van seksuele 509 

geaardheid in hun land. In dat land worden ze echter wel gezien als politiek activisten. 510 

Uiteindelijk waren we daar met veertig man en hebben we een fantastisch uitstapje gehad. 511 

Wel had er op die dag veel mis kunnen gaan en dat dienen we onszelf ook te realiseren. 512 

Volgende keer moet er misschien sterker op de risico’s van de reis worden gelet.  513 

 514 

Sjoerd van Gils geeft aan dat hij louter positieve verhalen heft gehoord over de reis. Hij kan 515 

niet genoeg benadrukken dat de andere kant van de maatschappij ontzettend interessant is om 516 

te bekijken. Bijvoorbeeld het net halen van een trein is een spannend verhaal. Tijke Eijkemans 517 

vindt het goed dat er vraagtekens worden gesteld over de veiligheid van dit soort zaken. Hoe 518 

denkt Malu Verkuil daar over? Malu Verkuil antwoord dat je moet oppassen en dat je in 519 

gevaarlijke situaties kan komen. Voor Malu Verkuil is het belangrijk geweest dat ze alle 520 

noodnummers had van ambassades en dergelijke. Natuurlijk was de commissie goed 521 

voorbereid, maar natuurlijk moet het bestuur er staan wanneer er iets fout gaat. Malu Verkuil 522 

geeft kort aan dat ze het een mooie reis vond maar dat ze het ook af en toe risicovol heeft 523 

gevonden. Wanneer je verder gaat moet je informatie inwinnen bij ambassades of ministeries. 524 

Over de treinreis zegt Malu Verkuil dat de overstaptijd ruim genoeg was alleen dat de 525 

treininformatie niet goed werd aangegeven op het station. Tijke Eijkemans vraagt of er 526 

contact is geweest met de vakgroep en hoe dit is gegaan. Malu Verkuil geeft aan dat er veel 527 

contact is geweest tussen de commissie, het bestuur en de vakgroep. Dit was ook nodig omdat 528 

de reis lang duurde waardoor er duidelijke afspraken met de vakgroep nodig waren.  529 

 530 

Pagina 12 531 

Sjoerd van Gils vraagt zich af of carrièreactiviteiten beter hadden gelopen wanneer er 532 

intensiever contact was opgenomen met de faculteit. Malu Verkuil geeft aan dat er meteen 533 

contact is opgenomen met de vakgroep en dat die louter positief waren over de initatieven. 534 

Ook merkte ze dat er draagvlak was voor het verplicht stellen van bepaalde activiteiten. Het 535 

probleem was alleen dat de activiteiten moesten kunnen passen binnen een cursus. Dit was 536 

helaas niet altijd mogelijk. Nu is het wel zo dat de vakgroep heel enthousiast is en dat de 537 

ontwikkeling van deze activiteiten een doorlopend proces is die alleen maar kan groeien. 538 

 539 
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Pagina 13 540 

Danielle Flonk heeft een vraag over de uitwisselingscommissie. Er is geen IAPSS contact 541 

geweest met de commissie. Bovendien geeft ze aan dat de commissie niet ineffectief was door 542 

gebrekkig contact met andere vereniging, maar door de interne structuur van de 543 

uitwisselingscommissie. Malu Verkuil signaleert dus dat het niet goed is gegaan met de 544 

commissie. Ze vraagt of het bestuur hierbij dan anders moet handelen. Ellen de Zwart geeft 545 

aan dat ze positief was over de houding van het bestuur. Danielle voegt alleen toe dat het 546 

bestuur misschien een andere voorzitter had moeten aanwijzen. Malu Verkuil antwoord 547 

verder dat ze zelf als bestuur contact hebben gehad met het IAPSS maar dat dit een zooi is. 548 

Malu Verkuil bedankt verder voor aanvulling. Jeroen Hellebrekers geeft aan dat de commissie 549 

op zich gelijk heeft. Het is inderdaad lastig geweest om te communiceren met de voorzitter. 550 

We konden er geen contact mee krijgen dus dit is voor het bestuur ook erg lastig. Danielle 551 

Flonk geeft verder aan dat ze het jammer zou vinden als de commissie wordt afgeschaft. Malu 552 

geeft aan dat uitwisselingscommissie niet werkte mede door voorzitter. Dat met 553 

communicatie met andere verenigingen die niet werd beantwoorde heeft er toe geleid dat het 554 

niet heeft gewerkt. Dan moet dat er ook gewoon staan. Dat zal dan worden aangepast. Jeroen 555 

Hellebrekers antwoord dat alleen de kwaliteit van de uitwisseling met Finland is 556 

tegengevallen. Met betrekking tot advies; Malu geeft aan dat ze niet op hoogte was over de 557 

kwaliteit van de uitwisseling in Finland. Sjoerd van Gils wil antwoorden door te zeggen dat 558 

deze informatie schijnbaar dus niet goed is. Het programma was misschien jammerlijk, maar 559 

er zijn relaties gebleven waarvoor mensen op en neer zijn blijven vliegen naar Finland. Malu 560 

Verkuil geeft aan dat dit nuttige informatie is. Ze denkt dat het sonde is om op te geven en 561 

geeft het door aan het volgende bestuur. Tijke Eijkemans verwijst nog kort naar het 562 

internationale netwerk van de universiteit, de faculteit en de international office.  563 

 564 

Pagina 14 565 

Sjoerd van Gils geeft over de derde alinea betreffende het SOFv aan dat hij blij is dat er een 566 

constructieve bijdrage is geleverd. Hij maakt er uitop dat er veel geleerd is van de 567 

uitwisselingen met het SOFv? Malu Verkuil geeft aan dat het SOFv erg nuttig was en dat het 568 

ook een leuke manier was om met andere besturen in contact te komen. Malu Verkuil dacht 569 

aanvankelijk dat het alleen maar informerend was, maar die mening heeft ze bijgesteld omdat 570 

het ook erg leuk was. Reint Jan Groot Nuelend wil nog kort aangeven dat het 571 

samenwerkingsoverleg is in plaats van samenwerkingoverleg. Verder heeft hij gezien dat de 572 

website van het SOFv uit de lucht is. Zijn daar vragen over gesteld bij ALV’s?. Malu Verkuil 573 

geeft aan dat ze ook niet op de website kon, maar dat het nieuwe bestuur er als het goed is 574 

mee bezig is. Malu Verkuil heeft namelijk aangegeven dat de notulen van SOFv 575 

vergaderingen gewoon inzichtelijk moeten zijn. Dit is aangegeven. Tijke Eijkemans geeft aan 576 

dat Rector Magnificus en bestuur niet goed is, omdat de Rector onderdeel is van het bestuur. 577 

Hij verwijst hierbij naar pagina 14.  578 

 579 

Pagina 15 580 

Berend den Dulk geeft aan dat hij heel weinig heeft meegekregen over het IAPSS. Malu 581 

Verkuil antwoord hier inleidend op door te vertellen dat het de internationale 582 

politicologenorganisatie is. De organisatie heeft als doelstelling politicologiestudenten over de 583 

hele wereld samen te brengen. Verder verteld ze dat studievereniging ismus hier al tijden lid 584 

van is. Helaas kwam Malu erachter dat er totaal geen documentatie is van wat de organisatie 585 

doet en heeft daarom contact opgenomen met Steffen Westerburger. Ze geeft ook aan dat er 586 

destijds door het bestuur over nagedacht is om te stoppen met het IAPSS. Maar toen kwamen 587 

Steffen Westerburger, Thomas Linders en Emiel Wanningen met het initiatief om het IAPSS 588 

een nieuw leven in te blazen. Ze zijn vervolgens namens studievereniging ismus hier heen 589 
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geweest. In samenwerking met andere Nederlandse politicologieverenigingen is er een 590 

resolutie opgesteld waarin beoogd wordt dat de hoofdzetel wordt verplaatst van Ljubljana 591 

naar Nijmegen. Bovendien heeft hij onderdak gekregen van de universiteit om de zetel te 592 

vestigen. Enig probleem is alleen dat de statuten waarschijnlijk volledig moeten worden 593 

aangepast. De verhuizing moet in principe voltooid worden door de relocation committee.. De 594 

planning is om met kerst naar Ljubljana te vertrekken om te kijken wat er fysiek verhuisd 595 

moet worden en te kijken hoe we dit gaan aanpakkenn. Malu Verkuil vat samen door te 596 

stellen dat er veel ideeën zijn maar dat deze nog geconcretiseerd moeten worden. Verder geeft 597 

Malu Verkuil aan dat in het jaarverslag er niet alles in is vastgelegd en dat dit karig is omdat 598 

er nog veel onzekerheden in het plan zitten. Alles wat nog kan veranderen is weggelaten en 599 

daarom is er hier een toelichting gegeven. Berend d’n Dulk vraagt af of het contact met 600 

nieuwe bestuur perfect is. Malu Verkuil zou deelnemen aan een online meeting maar die werd 601 

verplaatst. Malu Verkuil kon toen niet meer deelnemen aan vergadering en Max Hoofdwijk 602 

heeft geen toegang gekregen. Gelukkig hebben we twee actieve leden die zich goed hebben 603 

kunnen registreren.  604 

Tijke Eijkemans wil hulde geven aan iedereen die hierbij betrokken is. Volgens hem was de 605 

organisatie praktisch sociaal en financieel failliet en het is wel relevant als die organisatie naar 606 

Nederland toekomt. Verder geeft hij aan dat het lastig is dat er een delegatie op pad is 607 

gestuurd voor het stemmen. Hij wil alleen mededelen dat ze het goed hebben gedaan en dat er 608 

uit de roddelkanalen verdwijnt dat er een coup of iets dergelijks was. Sjoerd van Gils sluit 609 

zich aan bij de woorden van Tijke.  610 

 611 

Pagina 17 612 

Sjoerd van Gils wil allereerst iedereen complimenteren voor het feit dat er hard is gewerkt aan 613 

statuten, PVP, IAPSS en dergelijke. Hij vindt dit noemenswaardig. Tijke haakt alleen nog in 614 

op het punt NKWP. Hij verondersteld dat de communicatie vanuit het PVP structureel slecht 615 

is. Ze schijnen wel positief te zijn over het PvP aldus Malu. Ze zijn voorstander van een 616 

nieuw PvP en willen dit als volwaardig partner gaan steunen. Tijke Eijkemans vindt dit goed 617 

om te horen. Wel wil hij zeggen dat NKWP een afkorting is, net als PvP, SOFv EN IAPSS. 618 

Dit moet dus volledig worden uitgeschreven volgens Tijke. Bovendien constateert Tijke dat 619 

alle medezeggenschapsraden niet opgenomen zijn in het rijtje. Dit terwijl de USR, FSR en het 620 

OLC erg relevant zijn voor studieverenigingen. Malu Verkuil heeft daar echter niet aan 621 

gedacht omdat er relatief weinig communicatie was met de FSR en OLC. De USR was wel 622 

nuttig. Tijke antwoord bevestigend door bijvoorbeeld te verwijzen naar de bekendmaking van 623 

de data van de meivakantie. Dit zijn bijvoorbeeld belangrijke aspecten voor de ismusreis. 624 

Malu Verkuil neemt het advies van Tijke Eijkemans ter harte en vervolgt de vergadering. 625 

Sjoerd van Gils geeft aan dat het jaarverslag als doelstelling heeft om de ALV te informeren 626 

wat het bestuur in het afgelopen jaar heeft gedaan. Hij verwijst dan ook naar de faculteit waar 627 

politicologie een onderdeel van is. Het is dus voor het bestuur essentieel dat de belangen van 628 

politicologiestudenten maximaal worden behartigd. Malu antwoord dat dit misschien juist is 629 

maar dat ismusleden vaak ad hoc afspraken maken met de FSR. Malu Verkuil voelde zich 630 

geen koppeling tussen de leden en de FSR maar wellicht is het interessant voor het volgende 631 

bestuur.  632 

 633 

Pauze 634 

 635 

Algemene opmerkingen 636 

Sjoerd van Gils geeft aan dat hij het een goed stuk vindt. Verder geeft hij aan dat er eigenlijk 637 

meer is gebeurd dan in het jaarverslag stond. Dit had misschien mogen worden aangegeven 638 
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maar hij wil het bestuur danken voor de moeite.Malu Verkuil bedankt Sjoerd van Gils.  639 

 640 

 641 

Stemming  642 

Aanwezig 25 643 

Machtigen 8 644 

Totaal 33 645 

 646 

Voor 28 647 

Onthouding 5 648 

 649 

Bespreking financieel jaarverslag 650 

  651 

Kasco brief 652 
Steven Jonis verteld dat er een punt mist in de Kascobrief. Steven hoort een passage met 653 

betrekking tot slecht betalende leden. Sjoerd van Gils antwoord hierop dat er een slechte 654 

betaalmentaliteit is omdat leden vaak te laat betalen. Sjoerd van Gils vindt dat leden de plicht 655 

hebben om tijdig te betalen. Wanneer leden niet betalen of laat betalen moeten we deze leden 656 

aanpakken en er zorg voor dragen dat dit niet opnieuw gebeurd. Roy Blokvoort vraagt 657 

vervolgens aan Sjoerd van Gils of het eigenlijk wel een taak van de Kasco is om een uitspraak 658 

te doen over de betaalmentaliteit en eventuele sancties. Sjoerd van Gils geeft aan dat de kasco 659 

belast is met het controleren van de financiën. Een onderdeel hiervan is debiteuren- en 660 

crediteuren en dit behoort naar wens te verlopen. Roy Blokvoort geeft hierop aan dat de 661 

Kasco absoluut kan aandringen op de betaaldiscipline, maar dat het geen uitspraak hoeft te 662 

doen hoe de vereniging hier als collectief vervolgens mee omgaat. Sjoerd van Gils is het hier 663 

mee eens. Tijke Eijkemans was bang dat de discussie zou gaan over het opstellen van een veel 664 

te lang protocol, maar hij ziet gelukkig dat dit niet is gebeurd. Sjoerd van Gils reageert hierop 665 

door te vertellen dat er twee jaargeleden voorgesteld beleid is geweest naar aanleiding van het 666 

innen van bedragen. Dat werd veel te uitgebreid en het beleid bleek moeilijk universeel 667 

toepasbaar. Daarom adviseert de commissie toch nog een keer naar het betalingsbeleid te 668 

kijken. Het loopt tegen de grens aan van de commissietaak, geeft Sjoerd van Gils toe. Daarom 669 

doet hij ook geen uitspraak over hoe dit vorm moet krijgen maar hij denkt wel een belangrijk 670 

punt is om aan te snijden. Tijke Eijkemans stelt dat een inschrijving pas geldig is wanneer je 671 

betaald hebt. Hiermee ondervang je het probleem van betalingen. Malu Verkuil haakt hierop 672 

in door te vertellen dat een korting kan oplopen naar mate een product vaker wordt besteld. Je 673 

moet mensen dus altijd eerst laten inschrijven en daarna pas laten betalen. Malu geeft aan dat 674 

het dus wel iets is om op te letten. Tijke Eijkemans vraagt zich wat af over de tostimiddag in 675 

de lustrumweek. Er was verbazing dat er bij moest worden betaald voor tosti’s. Dat is 676 

uitgebreid besproken, maar daar zat een welbedachte overweging achter. Dat is zaak tussen 677 

bestuur en commissie en iets dat niet plaats moet hebben in een ALV of in een Kascobrief. 678 

Sjoerd van Gils wil als lid zeggen dat hij het bijzonder vind dat 1000 euro naar een 679 

symposium gaat en relatief weinig naar de rest. Er is reeds vaak gesproken over betalingen. 680 

Tijke Stelt dat het geen zin heeft om nu kritiek te gaan geven op de afrekening. Uiteindelijk 681 

was het resultaat om trots op te zijn als je kijkt naar hoe het ontvangen is door de leden.  682 

 683 

Uiteindelijk was het resultaat om trots op te zijn als je kijkt naar hoe het ontvangen is door 684 

leden. Dan is het niet gek als je kleine bijdrage voor tostis vraagt. Sjoerd zegt dat kasco twee 685 

momenten heeft waarop iets kan worden gezegd aan ALV. Er was volgens sjoerd genoeg geld 686 

geweest voor tosti. Tijke Eijkemans vindt het verder gek dat de begroting van de lustrum 687 
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commissie zo uitgebreid wordt besproken in de vergadering. Moet dit voor de reis dan niet 688 

ook gelden? Reint Jan Groot Nuelend verteld dat je bij de reis keet speelt en dat het lustrum 689 

geld kost. Het is dus vanzelfsprekend dat dit moet worden besproken op de ALV.  690 

 691 

Financieel jaarverslag 692 

 693 

Het quorum wordt voorgelezen, dit bestaat uit 33 personen. 694 

Aanwezigen: 25 695 

Machtigingen: 8  696 

 697 

Stemming jaarverslag 698 

Voor 25 699 

Tegen 1 700 

Onthouding 7 701 

 702 

Hiermee is het financieel jaarverslag aangenomen.  703 

 704 

Max Hoofwijk bedankt het 11
e
 bestuur der studievereniging ismus. Hij geeft aan dat dit 705 

bestuur altijd betrokken en begaan was met het lot van de vereniging en dat ze samen ervoor 706 

gezorgd hebben dat het een top jaar is geweest. Daarnaast was het ook een goed lustrumjaar. 707 

Zoals net in de vergadering te zien was, er was volledige instemming met het jaarverslag.  708 

 709 

Tot slot wenst hij het oud bestuur veel succes met alles en de komende doelen die ingevuld 710 

moeten worden na een jaar lang bezig te zijn geweest met ismus.  711 

 712 

Max schorst de vergadering om 23:50 en biedt de ALV ter felicitatie een drankje aan op 713 

kosten van nieuwe bestuur.  714 

 715 

Max Hoofwijk opent de vergadering om 0:03. 716 

 717 

We volgen verder de agenda. Max Hoofwijk doet een mededeling met betrekking tot het 718 

beleidsplan namelijk dat er geen paginanummers instaan, waarvoor excuus, en dat we gewone 719 

nummering aanhouden, het voorblad is pagina 1. Onduidelijkheden worden toegelicht door 720 

het bestuur.  721 

 722 

Max Hoofwijk geeft aan dat we van start kunnen gaan. 723 

 724 

Bespreking Beleidsplan 725 

Pagina 1 726 

Tijke Eijkemans heeft een vraag over het voorblad, over het motto welteverstaan. ‘ismus 727 

brengt ons verder’, wat is de gedachte erachter en hoe vertaalt zich dit in het beleid? Max 728 

Hoofwijk geeft hierbij aan dat verder staat voor vooruitgang. Het gaat erom dat we veel voor 729 

onze leden kunnen betekenen en andersom. Samen brengen we elkaar verder en dus vooruit. 730 

Met ons wordt hier niet het bestuur of de leden bedoeld, maar de vereniging als geheel. Tijke 731 

Eijkemans bedankt hem voor deze uitleg.  732 

 733 

Pagina 3 734 

Sjoerd van Gils heeft een opmerking over de tweede alinea, beginnend met onduidelijk en 735 

eindigend op ten goede komen. Hij vindt dit allemaal heel leuk klinken, open tekst, maar er 736 
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staan ook veel open definities in waardoor het nogal blasé is. Hierbij wordt gerefereerd aan 737 

woorden als uitvalsbasis. 738 

Max Hoofwijk stelt dat dit te maken heeft met de manier waarop wij ons willen presenteren 739 

naar de leden, een uitvalsbasis als iets positiefs, een thuis. Ook benadrukt hij dat dit niet alleen 740 

in goede, maar ook in slechte tijden geldt. Er moet een sfeer gecreëerd worden waarbij 741 

iedereen zich vrij voelt en zich kan uiten zoals hij/zij wil. Sjoerd van Gils vraagt hierop of dat 742 

het gaat om het huiskamergevoel zoals ook andere besturen dit in eerdere beleidsplannen 743 

benoemd hebben? Max Hoofwijk bevestigt dit.  744 

 745 

Pagina 4 746 

Sjoerd van Gils heeft een vraag over het ledenbeleid, de alinea die begint met toch zijn en 747 

eindigt op goede zijden. In vorige beleidsplannen was dit ook het doel, hoe wil het komende 748 

bestuur het persoonlijke contact gaan vormgeven? 749 

Max Hoofwijk geeft aan dat het bestuur veel energie wil steken in het benaderen van de leden, 750 

zo veel mogelijk en zo goed mogelijk weten wat er speelt en waar de leden zich mee bezig 751 

houden. Het huiskamergevoel is hierbij heel belangrijk en dat is dan ook het uiteindelijke doel 752 

van deze persoonlijke benadering van leden. Sjoerd van Gils gaat hiermee akkoord, echter 753 

termen als open houding en persoonlijk contact komen vaker voor in beleidsplannen. Hij is 754 

benieuwd naar de eigen invulling van het bestuur en wil iets meer te weten komen over de 755 

invulling van deze begrippen in de loop van het beleidpslan. Tot zover is hij tevreden.  756 

 757 

Pagina 5 758 

Berend den Dulk heeft een vraag over het stuk waarin staat dat de mogelijkheden tot een 759 

wijziging en verbetering van de bestuursbenoemingsprocedure verkend wordt. Is hier al een 760 

idee voor of wordt dit later nog uitgewerkt? Max Hoofwijk geeft aan dat het bestuur de 761 

gedachte wil uitspreken tot wijziging van de procedure, er is echter nog geen kant en klaar 762 

plan. Er is al wel over nagedacht en we willen gaan kijken waar de verbeterpunten liggen. 763 

Tevens is er ook in de vorige ALV al aandacht aan gegeven, met betrekking tot de openheid 764 

en het lekken van informatie. Berend den Dulk vraagt of er een volgende keer over bericht 765 

wordt en hierop wordt instemmend geantwoord door Max Hoofwijk. 766 

 767 

Tijke Eijkemans geeft aan dat je je moet realiseren dat de vorige keer dat de procedure 768 

gewijzigd is het wijzigen van de statuten van de 20
ste

 tot de 35
ste

 ALV geduurd heeft en dat dit 769 

meegenomen moet worden in de verkenning tot wijziging. 770 

 771 

Sjoerd van Gils wil allereerst zijn hulde uitspreken over het stuk over de schakeljaars en de 772 

masterstudenten. Het idee van wetenschappelijke colleges en dergelijke activiteiten is positief. 773 

Voorts iets over de verkenning: Hij ziet de noodzaak voor aanpassing, de argumentatie 774 

hiervoor is al in eerdere ALV’s gegeven. Het kan de nodige moeite kosten, dus ga niet zelf 775 

hobbyen, maar vraag ook mensen die er verstand van hebben. Zie ook de vormgevers van het 776 

nieuwe HR, de procedure zoals deze nu ligt is ook gemaakt door enkelen, er komt meer 777 

inzicht door samenwerking en dan kan er ook echt gewerkt worden aan een nieuwe procedure. 778 

Max Hoofwijk stelt dat dit ook in de bestuursondersteuningswerkgroep verkent kan worden 779 

en dat er ook daar over nagedacht kan worden.  780 

 781 

Malu Verkuil wil voor de bestuursverkiezingsprocedure nog meegeven aan het bestuur dat er 782 

een statutencommissie is geweest die verschillende procedures heeft doorgenomen. Daar zijn 783 

ook notulen van dus zorg ervoor dat deze megenomen worden. Gebruik ze als basis om mee 784 

te beginnen 785 

 786 
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Sjoerd van Gils wil, om de pagina af te maken, nog een onduidelijkheid uit de wereld helpen. 787 

In het deel over promotiebeleid staat namelijk dat de grootste drempel voor de leden om niet 788 

naar activiteiten te komen, de onduidelijkheid is. Waar wordt deze bewering vandaan 789 

gehaald? Dit is de eerste keer dat hij daarvan hoort. En waarom wordt er gekozen om door te 790 

gaan met de verjaardagsmail? Max Hoofwijk antwoordt op dat laatste dat dit een stukje 791 

toevoeging aan de persoonlijke benadering is, het betrokken zijn en het deel uitmaken van een 792 

vereniging. Over het eerste punt, het gaat vooral om de tijd, de plaats en het nut. Het 793 

afgelopen jaar zijn we zelf allemaal ook lid geweest en hebben we ook veel jaargenoten 794 

gesproken en daarop baseer je je punten waarop verbetering nodig is, wij hopen deze dan ook 795 

waar te kunnen maken. Sjoerd van Gils wil toch nog even iets zeggen over de 796 

verjaardagsmail, waarom wordt ermee doorgegaan? Is het enige argument de betrokkenheid 797 

bij de leden? Het kost namelijk veel moeite, wat wordt gedaan om de argumenten van het oud 798 

bestuur te ontkrachten? Max Hoofwijk reageert dat het gaat om de daadwerkelijke uitvoering, 799 

daarmee enthousiasmeer je de leden, waarop Sjoerd van Gils nogmaals vraagt of het bestuur 800 

zich niet herkent in de argumentatie die het oud bestuur gegeven heeft? Max Hoofwijk 801 

antwoordt hierop dat hij denkt dat het geen belemmering zal zijn.  802 

 803 

Laura Maas vraagt zich af of dit persoonlijke karakter en de verjaardagsmails ook in het 804 

weekend en in de vakanties gestuurd worden? Max Hoofwijk stelt daarop dat het bestuur dit 805 

zeker gaat proberen, maar dat dit met de persoonlijke mail bijvoorbeeld zeer lastig is. Toch is 806 

het het proberen waard. Er is nog niet goed gekeken naar de uitvoering van de mails, leden 807 

moeten echter wel het gevoel hebben dat er aan hen gedacht wordt.  808 

 809 

Tijke Eijkemans wil naar aanleiding hiervan een algemene opmerking maken over het 810 

beleidsplan, het blijkt namelijk dat de redenatie uit beweringen mist op vele punten. Het is 811 

handiger om in je beleidsplan al uit te leggen waarop beleid wordt gebaseerd en waarom 812 

welke keuzes gemaakt worden. Hierdoor krijgt het beleidpslan meer inhoud en visie. Max 813 

Hoofwijk geeft aan dat hij dit punt snapt.  814 

 815 

Pagina 6 816 

Sjoerd van Gils geeft aan dat het voornemen van een activiteitenposter zeer goed is. Hij heeft 817 

de poster zien hangen en het idee is positief. Voorts over de website, er staat dat er ruimte 818 

voor verbetering is, wat is het verbeteringspunt? Max Hoofwijk geeft het woord aan Jip 819 

Mennen, daar zij verantwoordelijk is voor de website. Jip Mennen is bezig met om een 820 

afgeschermd ledendeel te maken in de website. Hierbij is de mogelijkheid om met je 821 

persoonlijke e-mail adres en wachtwoord in te loggen waarna je toegang hebt tot de notulen, 822 

foto’s en zaken als het huishoudelijk reglement en de statuten. Deze zaken hoeven namelijk 823 

niet met iedereen gedeeld te worden. Verder wil de vakgroep ons tips geven voor 824 

stagemogelijkheden, welke ook op de site zullen verschijnen. Het is gebruiksvriendelijk en 825 

beter voor de leden, daarnaast ook beter voor sponsors en externe contacten. 826 

 827 

Tijke Eijkemans looft het loskoppelen van facebook en twitter. Wel hoopt hij dat de twitter 828 

wat actiever gebruikt gaat worden, al is hij daar gelukkig de afgelopen week in gerustgesteld. 829 

 830 

Max Hoofwijk vraagt of iemand anders nog iets te melden heeft over pagina 6? 831 

 832 

Malu Verkuil geeft als tip aan het bestuur dat andere verenigingen binnen het PvP de 833 

mogelijkheid hebben dat wanneer je inschrijft voor een activiteit via facebook dat er een 834 

bevestigingsmail verstuurd wordt naar de vereniging en dat je de betaling via facebook kunt 835 
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regelen. Hierdoor kun je social media beter en effectiever inzetten. De tip is om even met 836 

studievereniging EOS te gaan praten, want die zijn daar een stuk verder in. 837 

 838 

Max Hoofwijk geeft aan dit mee te zullen nemen en vraagt of er voor de rest nog iemand iets 839 

heeft over de rest van pagina 6? 840 

 841 

Tijke Eijkemans heeft nog een vraag over de sms-dienst, er staat namelijk dat deze alleen 842 

wordt gebruikt in noodgevallen. Heeft dit dezelfde reden als het vorige bestuur?  Max 843 

Hoofwijk antwoordt hierop bevestigend.  844 

 845 

 846 

Pagina 7 847 

Sjoerd van Gils krijgt het woord. Hij heeft een compliment voor het stuk over het werven van 848 

mogelijke donateurs. Het voornemen is perfect, donateurs zijn namelijk een grote mogelijke 849 

bron van inkomsten. Je moet hierbij vooral denken aan docenten en alumni, zij hebben 850 

namelijk een positieve ervaring met de vereniging en willen daarom zeker een leuk bedrag 851 

beschikbaar stellen. 852 

Over het aanschrijven van de potentiële sponsoren nog een kleine noot, blijft het bij het 853 

aanschrijven of wordt er ook  nagebeld? Hij volgt de tekst zoals opgeschreven niet helemaal. 854 

Het gaat over creatieve manieren, wat gaat het bestuur hiermee doen?  855 

 856 

Max Hoofwijk geeft het woord aan Steven Jonis omdat het hier gaat om de 857 

fondsenwervingscommissie, welke onder zijn verantwoordelijkheid valt. Steven Jonis vraagt 858 

of het ook betrekking heeft op het concrete sponsorplan? 859 

 860 

Sjoerd van Gils antwoordt dat hij graag een goed sponsorplan ziet met duidelijke aanpak, ook 861 

duidelijkheid in deze concrete aanpak naar de leden toe. Het vorige bestuur heeft dat ook goed 862 

gedaan, deze verwoorden het echter op een andere manier. Het voornemen zoals dit er nu ligt 863 

is goed, getuigt van een goede aanpak, maar de verwoording is een beetje vreemd. Graag 864 

meer inzicht in de plannen en blijk geven van de aanpak. 865 

Steven Jonis reageert hierop of hij de bestanden moet toesturen of hij nu verduidelijking moet 866 

geven bij deze plannen? 867 

Sjoerd van Gils vraagt of dit op een later moment mogelijk is.  868 

 869 

Malu Verkuil geeft aan dat sponsoring best wel lastig is omdat wij niet de logische doelgroep 870 

zijn voor bedrijven of de arbeidsmarkt. Het is dus moeilijk om sponsoring daar vandaan te 871 

halen. De vraag is wanneer we de discussie aangaan dat politieke organisaties wellicht een 872 

bijdrage kunnen gaan leveren aan activiteiten? Het neutrale karakter van de vereniging blijft 873 

natuurlijk belangrijk, mar de financiering en de organisatie ook. Wij hebben veel lezingen, 874 

debatten etc. waarbij we mensen die in de politiek zetten de kans geven om hun beleid te 875 

promoten. Waarom kan ismus dan geen profijt hiervan hebben voor de leden? Het verzoek om 876 

de PR-Coördinator te ondersteunen in de zoektocht door deze discussie te gaan houden. 877 

 878 

Max Hoofwijk stelt voor om nu een kleine discussie te houden, zo concreet mogelijk. 879 

 880 

Malu Verkuil zegt dat het niet per se nu hoeft, maar dat ergens dit jaar de discussie gevoerd 881 

moet gaan worden. 882 

 883 

Laura Maas wil deze discussie verplaatsen naar of de wvttk of een andere alv, het is beter om 884 

nu eerst het beleidsplan er doorheen te krijgen. 885 
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 886 

Tijke Eijkemans reageert hierop dat de wvttk waarschijnlijk te laat zal worden, dus liever 887 

verplaatsen naar een andere alv? 888 

 889 

Max Hoofwijk gaat hiermee akkoord, de discussie wordt verplaatst naar een volgende alv. Hij 890 

vraagt of pagina 7 behandeld is? 891 

 892 

Laura Maas heeft een vraag met betrekking tot de sponsoring, er staat namelijk dat de Heraut 893 

een van de belangrijkste sponsormiddelen is. Uit eigen ervaring weet ze dat de grote bedrijven 894 

zich terugtrekken van advertenties op papier en juist andere middelen aangrijpen om te 895 

sponsoren, dus het verbaast haar dat dit nog steeds een van de belangrijkste sponsormiddelen 896 

blijft.  897 

Max Hoofwijk geeft aan dat meerdere kleine sponsoren ook een aanzienlijk bedrag vormen. 898 

Hij verwijst verder naar Steven Jonis, die aangeeft dat de Heraut een vast sponsormiddel is 899 

vooral voor bedrijven die geïnteresseerd zijn in eventuele sponsoring. Je biedt ze hiermee een 900 

mogelijkheid op papier, naast de andere mogelijkheden die er zijn (website, activiteiten).   901 

Laura Maas vraagt zich af of de nadruk ook op de Heraut sponsoring ligt? Steven Jonis 902 

antwoordt daarop dat hij zelf of iemand van de fondsenwervingscommissie aftast wat 903 

bedrijven met ons willen en hoe ze reclame willen maken, daarna wordt er een afweging 904 

gemaakt van de beste sponsormogelijkheid. Laura Maas geeft aan dat advertorials 905 

aantrekkelijk kunnen zijn hierbij, zeker voor de grotere bedrijven. 906 

  907 

Sjoerd van Gils geeft aan dat zijn woorden uit de mond genomen zijn door Laura Maas. Het 908 

gaat vooral op de manier waarop je de Heraut verkoopt aan potentiële sponsors. Ook heeft hij 909 

een vraag over de verantwoordelijke bestuursleden voor het sponsorbeleid. Vele besturen 910 

geleden lag deze verantwoordelijkheid namelijk bij de voorzitter, nu vooral bij de PR-911 

Coördinator? Dit hoeft geen ongewenste ontwikkeling te zijn, maar het is wenselijker dat 912 

beide verantwoordelijkheid dragen aangezien de voorzitter ook de verantwoordelijke taak van 913 

het hele bestuur heeft.  914 

Max Hoofwijk geeft aan dat het verdelen van de beurten misschien insinueert dat de 915 

bestuursleden veel gedetailleerder in kunnen gaan op kwesties. Het hoeft niet zo te zijn dat de 916 

rest van de bestuursleden er niets van af weet, het gaat puur om het verduidelijken.  917 

Sjoerd van Gils vindt de manier waarop verschillende bestuursleden het woord gegeven wordt 918 

alleen maar goed , alleen het gaat hier om de formele verantwoordelijkheid van de 919 

sponsoring. Het idee dat de PR-Coördinator de enige verantwoordelijke is, is onwenselijk.  920 

Steven Jonis geeft hierop aan dat een contract dat door hem aangegaan is altijd door de 921 

voorzitter en de penningmeester getekend moet worden, dus dat deze controle automatisch 922 

aanwezig is.  923 

 924 

Steven: Als wij een contract aangaan dan moet steven deze niet ondertekenen, maar de 925 

voorzitter en de penningmeester. Steven zet daar handtekening niet onder. Vraag niet 926 

beantwoord over de erst. BV nieuwe ontwikkeling en fondscie even een punt maken en 927 

feedback van bestuursleden.  928 

 929 

Sjoerd van Gils geeft hierop aan dat de vertegenwoordigende rol van de voorzitter niet uit het 930 

oog verloren moet worden.  931 

Tijke Eijkemans geeft aan dat er vijf jaar geleden ook al een fondsenwervingscommissie was, 932 

is dit meegenomen? Toen was deze namelijk niet succesvol. Hij stelt voor om in het 933 

halfjaarsverslag te evalueren of het goed werkt of niet. Max Hoofwijk reageert hierop dat er 934 

zeker geëvalueerd moet worden en dat dat van grote toegevoegde waarde kan zijn. Daarnaast 935 
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is er niet zorgvuldig gekeken naar vijf jaar geleden, maar vonden wij het tijd om het weer 936 

eens te proberen. 937 

Tijke Eijkemans vraagt zich af of het hier ook gaat om een nieuwe manier van werken? 938 

Laura Maas zegt dat er ook wat over geschreven is in het jaarverslag van het oud bestuur, 939 

namelijk dat het eerst babyschoenen was en nu kinderschoenen. Eerst was het veel minder 940 

uitgebreid, veel meer op papier qua beleid en documentatie. Steven Jonis heeft ervaring met 941 

cursussen en gaat daarom leiding geven aan de commissie. Deze commissie kan uiteindelijk 942 

veel werk van de PR-coördinator uit handen nemen en deze zal meer tijd hebben om op zoek  943 

te gaan naar grote sponsoren.  944 

Tijke Eijkemans geeft aan dat zijn vraag was of er gekeken was naar de redenen uit het 945 

verleden om deze commssie niet voort te zetten. Max Hoofwijk antwoordt hierop dat het 946 

bestuur dit zeker gaat doen.  947 

 948 

Malu Verkuil vraagt zich af wat de bedoeling is van de fondsenwervingscommissie, eerste 949 

contact of helemaal zelf initiatief? Steven Jonis stelt dat er een heel mandaat wordt opgesteld 950 

hoe ze zich moeten gedragen. Echter bij het identificeren van de doelgroep en elke tussenfase 951 

zit hij erbij en daarnaast zal bij het gesprek en het uiteindelijke tekenen Steven (en andere 952 

bestuursleden) er ook bij zijn. Malu Verkuil reageert hierop door te zeggen dat ze er alle 953 

vertrouwen in heeft dat als het op deze manier wordt aangepakt het tot succes leidt. Ook heeft 954 

ze vertrouwen in het feit dat het bestuur er op de juiste manier mee om gaan, het bestuur is 955 

uiteindelijk ook verantwoordelijkheid. Goed betrokken blijven is daarom heel belangrijk.  956 

Max Hoofwijk geeft aan dat als er groter onderzoek zal plaatsvinden dat er groter bereik is en 957 

dus meer kans op sponsoren.  958 

Bram Geurkink, zelf lid van de commissie, stelt dat door Steven Jonis duidelijk is gemaakt dat 959 

hij verantwoordelijk is en dat de commissie alleen ondersteunend is. De commissie moet zich 960 

erin verdiepen, maar uiteindelijk is Steven Jonis degene die de beslissing moet nemen. 961 

 962 

Pagina 8 963 

Sjoerd van Gils heeft een opmerking over de voorzittersvergaderingen. Het nut en de onzin 964 

van deze vergaderingen is al besproken tijdens het jaarverslag. Echter, hij ziet graag dat het 965 

bestuur besluit om het te heroverwegen, aangezien het zeer waardevol kan zijn ondanks dat 966 

het misschien achterhaald lijkt. Er staat ook in het huishoudelijk reglement dat er een 967 

voorzittersvergadering gehouden moet worden. Een tweede vraag, over de aanwezigheid van 968 

voorzitters op de alv. Dit lijkt me wenselijk, maar het gaat vooral om de affiniteit met het hele 969 

beleid van de vereniging. Ze maken deel uit van het geheel dat ismus is. Voorzitters die 970 

antwoord geven op vragen dat is onwenselijk, aangezien het bestuur de verantwoordelijkheid 971 

heeft. 972 

Max Hoofwijk geeft aan dat het beantwoorden van vragen niet ligt aan de 973 

verantwoordelijkheid, maar het is puur ter verduidelijking en transparantie. 974 

Sjoerd van Gils geeft hierop aan dat er een glijdende schaal is binnen de vereniging, de 975 

commissies worden steeds meer gezien als autonome instanties binnen de vereniging. We 976 

moeten blijven benadrukken dat u (het bestuur) verantwoordelijk is voor het eindresultaat. De 977 

voorzitters van de commissies staan tot de beschikking van het bestuur hierbij. 978 

Jip Mennen geeft aan dat de voorzitters nadrukkelijk worden uitgenodigd voor de alv. Het 979 

gaat om toelichting en verduidelijking, bijvoorbeeld het eerder aangegeven 6 of 7 leden in de 980 

reiscommissie daar kon Maud Gorissen goed antwoord op geven. Voor de 981 

voorzittersvergadering willen wij een andere informele manier waarop de voorzitters 982 

gemeenschappelijke problemen kunnen worden besproken. Sjoerd van Gils geeft aan dat de 983 

voorzittersvergadering een informeel overleg is, niet met complete agenda, notulen en 984 

takenlijst.  985 
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Roy Blokvoort geeft twee dingen aan die Sjoerd van Gils net zei, namelijk het verplicht 986 

stellen om naar de alv te komen, dat is niet wenselijk. Daarnaast raadt hij het bestuur aan 987 

ervoor te zorgen dat de alv aantrekkelijker wordt door de hoofdzaken van de bijzaken te 988 

scheiden.  989 

 990 
Max Hoofwijk bedankt Roy Blokvoort voor zijn input en vraagt of er voor de rest nog iets is 991 

over pagina 8?  992 

Berend den Dulk geeft aan dat hij een vraag heeft helemaal onder aan de pagina over de 993 

aanbevelingsbrieven. Is in andere verenigingen bewezen dat deze brieven werken?  994 

Max Hoofwijk stelt dat dit vooral de waardering is voor commissieleden, dat het werk dat ze 995 

leveren gewaardeerd wordt.  996 

Berend den Dulk vraagt zich daarop af of het nuttig is om het op deze manier te doen, 997 

waardering uitspreken kan namelijk ook op een andere manier.  Max Hoofwijk geeft hierop 998 

aan dat het wellicht op het cv kan worden gebruikt, waarop Berend den Dulk zich nogmaals 999 

afvraagt of dit werkt bij andere verenigingen? De aanbeveling wordt namelijk geschreven 1000 

door het bestuur zelf en het is de vraag of dit serieus genomen wordt. Steven Jonis stelt dat 1001 

iedereen die mensen werkzaam heeft dit mag doen. Het is een bewijs dat je werkzaam bent 1002 

geweest voor een commissie en daarmee voor een vereniging of bedrijf. Je kunt het op je cv 1003 

zetten, waarmee het een legitimatie voor het werk voor de vereniging wordt. Max Hoofwijk 1004 

vult daarop aan dat dit vooral ook voor de commissieleden zelf is.  1005 

Jeroen Hellebrekers is bang dat er te hoge verwachtingen worden gesteld met een 1006 

aanbevelingsbrief, het is hard en leuk werk maar een aanbevelingsbrief voor de 1007 

feestcommissie hoef je niet op je cv te zetten. Je schept dus foute verwachtingen. Het is meer 1008 

voor de leden, dus misschien is het beter er geen format van een aanbevelingsbrief van te 1009 

maken, we zijn tenslotte maar een studievereniging. 1010 

Mark Vlek de Coningh heeft lof voor het bestuur vanwege het initiatief. Het is een nuttige 1011 

bijdrage en het geeft iets mee aan de leden. Wel is hij benieuwd of het een individuele brief 1012 

wordt of per commissie? Max Hoofwijk geeft aan dat dit individuele brieven moeten worden.  1013 

Mark Vlek de Coningh vraagt zich echter nog wel af hoe dan aan te tonen is dat ze het werk 1014 

ook echt gedaan hebben? Max Hoofwijk stelt daarop dat er korte lijntjes en goede controle 1015 

wordt aangehouden.  1016 

Laura Maas vraagt zich naar aanleiding hiervan af wat er gedaan wordt als je commissielid 1017 

niet goed gefunctioneerd heeft? Want geen brief geven is zielig, maar je loopt wel het risico 1018 

dat de naam ismus  beschadigd wordt als diegene de brief wel krijgt. Max Hoofwijk geeft aan 1019 

dat dit een goed punt is wat zeker in acht genomen moet worden. Echter, hier is nog niet over 1020 

nagedacht want wij gaan er vanuit dat er goed werk verricht wordt. Laura Maas vraagt ook 1021 

nog hoe het zit met de aanbevelingsbrief in combinatie met LinkedIn? Max Hoofwijk zegt dat 1022 

dit onderzocht wordt.  1023 

 1024 

Malu Verkuil geeft aan dat er goede initiatieven zijn met betrekking tot de 1025 

aanbevelingsbrieven en LinkedIn. Alleen twee praktische zaken, we zijn namelijk geen 1026 

bedrijf, dus de aanbevelingsbrieven zijn in principe niets waard. Daarnaast de vraag wie dit 1027 

gaat doen? Het kost namelijk veel tijd om elk lid individueel te controleren en te schrijven. Je 1028 

bent er uiteindelijk te veel tijd mee kwijt en het levert weinig resultaat op. Misschien is het 1029 

beter om net als bij het SOFv een ludieke actie ervan te maken, dat bespaart je tijd en is net zo 1030 

waardevol voor de commissieleden. 1031 

Laurens Reumers stelt voor om een dergelijke referentie op aanvraag van een commissielid te 1032 

doen, en niet bij elk commissielid.  1033 

 1034 
Max Hoofwijk vraagt of er nog op- of aanmerkingen zijn voor pagina 8?  1035 
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 1036 
Stijn van den Eijnden geeft aan dat de referentie alleen vanuit naam gegeven kan worden op 1037 

LinkedIn. Hierdoor moet een van de vijf bestuursleden zijn of haar naam gaan koppelen aan 1038 

een commissielid dat erom vraagt. Hij weet niet of je dit wel moet willen, dat een van de vijf 1039 

zijn of haar naam koppelt aan de brieven. Want een van de tien commissieleden kan slecht 1040 

gaan functioneren en dan kun je daar persoonlijk door in de problemen komen.  1041 

 1042 
Max Hoofwijk geeft aan dat het bestuur dit gaat meenemen en dat er de volgende alv verder 1043 

over gesproken wordt.  1044 

 1045 
Pagina 9 1046 

Simon Tol heeft een vraag over de almanakcommissie, is er te weinig animo? Daarnaast 1047 

vraagt hij of er al ideeën zijn om de sponsoring te verbeteren? Max Hoofwijk reageert dat we 1048 

altijd proberen om een open en toegankelijk karkater willen uitstralen, zodat mensen weten 1049 

wat en wie ismus is. Vervolgens geeft hij het woord aan Jip Mennen, die zegt dat er nu vier 1050 

mensen actief willen zijn voor de almanak, het wordt ook meer gedragen door de jaren zelf en 1051 

dus meer respons. Simon Tol hoopt dit van harte. 1052 

Sjoerd van Gils heeft een opmerking over de vorm van de almanak. Het was een leuke 1053 

almanak met een leuk thema het afgelopen jaar. Echter, het vermelden van privé gegevens, is 1054 

dat wenselijk en het kost daarnaast ook veel tijd om de gegevens te verzamelen. Graag ziet hij 1055 

dat er gekeken wordt naar de mogelijkheid om de vormgeving van de almanak te veranderen, 1056 

zodat de commissies en de  donateurs meer ruimte krijgen en het ledendeel kleiner wordt. Het 1057 

is leuk als mensen hun telefoonnummer geven, maar het telefoonboek wordt ook al jaren niet 1058 

meer bezorgd, het is niet meer van deze tijd. Het is leuker om een almanak te hebben als er 1059 

meer verschillende informatie in staat. Jeroen Hellebrekers voegt hieraan toe dat veel mensen 1060 

klaagden dat wij de privacy schenden door de privé gegevens te vermelden. Wordt er 1061 

onderzoek gedaan naar hoever publiceren mag gaan? Max Hoofwijk antwoordt dat dit een 1062 

deel van de taken van de almanakcommissie is.  1063 

 1064 

Laura Maas heeft een vraag over de carrièrecommissie. Het doel is om actief masterstudenten 1065 

te betrekken bij de carrièrecommissie, gaat het hier dan om lid worden van deze commissie of 1066 

het adverteren? Kortom: Op wat voor manier willen jullie dit gaan doen? Jip Mennen geeft 1067 

aan dat ze bezig is met een aantal instromers en schakeljaars te werven. Het gaat hierbij echter 1068 

niet per se om het vast deelnemen in de commissie, ze hebben namelijk een druk 1069 

studieprogramma, maar misschien dat ze input kunnen leveren door deelname aan 1070 

vergaderingen. Laura Maas vindt dit een helder antwoord.  1071 

 1072 
Pagina 10 1073 

Berend den Dulk geeft aan dat de uitwisselingscommissie er niet tussen staat, en hij neemt 1074 

aan dat er dan ook nog niet voor geworven is. Is het beeld met betrekking tot de 1075 

uitwisselingscommissie veranderd? Hij is namelijk voorstander van een uitwisseling dus hij 1076 

ziet graag dat er nagedacht wordt over een nieuwe commissie. Max Hoofwijk geeft aan dat 1077 

het bestuur dat zeker gaat doen, dat er absoluut geluisterd wordt naar initiatieven vanuit de 1078 

leden en dat het bestuur hier nog op terugkomt.  1079 

Laura Maas komt terug op eerder deze avond, over de Heraut. Wat is het plan met betrekking 1080 

tot de website, wat gaan ze daarop posten? Jip Mennen geeft aan dat ze contact heeft gehad 1081 

met Sophie Lauwers, hoofdredactrice van de Heraut. Ze hebben dit jaar de luxe bij de Heraut 1082 

door over een grote redactie te beschikken. Er worden dus mogelijkheden onderzocht om 1083 

meer te doen aan verslaggeving, en het bestuur heeft hierbij aangegeven dat ze het wenselijk 1084 

vinden als dit in het afgeschermde ledendeel komt. Laura Maas vraagt of het gaat om stukken 1085 
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in het nieuwsoverzicht of een aparte pagina? Of wordt de huidige pagina uitgebreid? Jip 1086 

Mennen geeft aan dat het enkel het afgeschermde ledendeel betreft en een aparte pagina.  1087 

 1088 

Laura Maas heeft een vraag over de batavierenrace, dit is leuk om weer te proberen, maar 1089 

wanneer is deze? Jip Mennen geeft aan dat de laatste keer dat ze dit keek dat het nog 1090 

onduidelijk was, maar dat deze zeer waarschijnlijk in de meivakantie valt. Veel verenigingen 1091 

hebben dan de reis, dus op dit moment is het zo dat als deze in de meivakantie valt dat we dan 1092 

niet mee zullen en kunnen doen. Laura Maas stelt dat op 27 april de batavierenrace plaats zal 1093 

vinden, kan ze hieruit concluderen dat er geen deelname komt? Max Hoofwijk zegt dat de reis 1094 

altijd voor gaat.  1095 

Laura Maas heeft nog een laatste vraag, namelijk of we indien we deelnemen alleen 1096 

deelnemen of met andere verenigingen? Jip Mennen geeft aan dat ze hier nog geen 1097 

duidelijkheid over kan geven.  1098 

 1099 

Berend den Dulk geeft een suggestie, namelijk dat levend monopoly nog voor de sport en 1100 

spelcommissie klaarligt. Het gaat hier om een draaiboek met volledige uitleg.  1101 

 1102 

Sjoerd van Gils zegt dat Jip Mennen net zei dat de Heraut een plek krijgt in het afgeschermde 1103 

ledendeel? Is het niet beter om de Heraut een prominente plek te geven op de gehele webiste? 1104 

De Heraut is namelijk onafhankelijk en iedereen moet deze kunnen lezen, dit draagt bij aan 1105 

het complete beeld van ismus en kan daarom ook voor niet-leden interessant zijn. Jip Mennen 1106 

antwoordt dat Sjoerd van Gils goed heeft begrepen dat de Heraut ook een nieuwe plek krijgt, 1107 

maar de oude pagina blijft bestaan.  1108 

 1109 

Laurens Reumers wil de alv wijzen op twee punten, waarvan één praktisch. Hij heeft namelijk 1110 

vernomen dat het café over een uur gaat sluiten. Daarnaast heeft hij nog een vraag over een 1111 

initiatief van Berend den Dulk, namelijk de fifacommissie. Deze is er nog steeds niet en dat is 1112 

een slechte zaak.  1113 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat de initatiefnemers dit zelf hadden moeten doen, waarop 1114 

Berend den Dulk reageert dat er fifa aangeschaft moet worden op kosten van de vereniging! 1115 

 1116 
Pagina 11 1117 

Malu Verkuil heeft nog één vraagje over het PvP. Ze geeft aan dat het een beetje haar kindje 1118 

is geweest en de vraag is dus of ismus zich in gaat zetten om de vereniging op de richten en 1119 

de zetel naar Nijmegen te halen? Want er staat dat dit gaat gebeuren, maar er is nog geen 1120 

overeenstemming. Max Hoofwijk geeft hierop aan dat de inzet van het bestuur is om dit waar 1121 

te maken. Malu Verkuil vindt dit top. 1122 

 1123 

Totale beleidsplan 1124 

Malu Verkuil zegt dat het een leuk beleidsplan is om te lezen, met goede initiatieven. Ook is 1125 

het mooi dat het een jong bestuur is waardoor er nieuwe initiatieven komen. Een aantal 1126 

dingen zijn al geprobeerd of gebeurt in het verleden dus vergeet ook niet om terug te grijpen 1127 

op de notulen. Daarnaast is het belangrijk om ook het collectief geheugen van de vereniging 1128 

niet te vergeten, zorg ook dat je daarmee in contact blijft. De nieuwe initiatieven en aanpak is 1129 

wel waardevol voor ismus.  1130 

 1131 

Laura Maas heeft nog een ander nieuw initiatief, namelijk dat er een afgevaardigde van het 1132 

bestuur plaatsneemt in de OLC Politicologie. Ze is er niet van op de hoogte of er al een 1133 

discussie over is geweest, maar het is goed om het daar ook nog even over te hebben. Je hebt 1134 
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ook een stuk van de OLC, FSR en USR in je beleidsplan staan, dus dan is het goed om 1135 

daarover na te denken. 1136 

Max Hoofwijk stelt voor om deze discussie een andere keer te houden en geeft het woord aan 1137 

Tijke Eijkemans. Hij geeft aan dat er meer contact moet zijn tussen ismus en de OLC en FSR. 1138 

Meer deze verbanden aanhalen, het is jammer dat dit niet in het jaarverslag stond. De 1139 

voorzitter van de FSR en OLC Politicologie staan namelijk in voor de onafhankelijkheid van 1140 

de Heraut. Als er klachten over zijn, dan moeten deze bij hen gemeld worden. Dat staat wel 1141 

ergens genoteerd, alleen weet niemand dat.  1142 

Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het een leuk beleidsplan is, maar dat hij een ding miste. Een 1143 

deel van de leden zal het wel weten, vanwege bezuinigingen en kabinetsmaatregelen is de 1144 

bestuursbeurzen regeling veranderd. Om een volledige beurs te krijgen moeten er 36 punten 1145 

gehaald worden. Er staat echter niets over in het plan, over hoe het bestuur dit gaat 1146 

bewerkstelligen. Niemand van het oud bestuur heeft dit aantal punten gehaald namelijk en 1147 

daarom wil hij als tip geven dat het bestuur zeker studiepunten moet gaan halen! Michelle 1148 

Verboom stelt dat het ook niet relevant is hoe de leden de studiepunten binnenhalen, dus 1149 

waarom is dit dan wel van belang?  1150 

Max Hoofwijk geeft aan dat dit geen verdere discussie behoeft, daar het bij het 1151 

commissiegedeelte al gezegd is dat deze meer verantwoordelijkheid krijgen. Graag over het 1152 

totale beleidsplan nog punten, niet over de studiepunten. Malu Verkuil wil echter nog een 1153 

opmerking maken over de studiepunten, het is namelijk zo dat op het moment dat jullie 1154 

persoonlijk dat doel behaald hebben dit een boodschap afgeeft aan de vereniging. Hierdoor 1155 

gaan anderen eerder een bestuursjaar doen en dat is zeker een taak voor het bestuur. Zet 1156 

daarom daarop in, vooral vanwege de voorbeeldfunctie van het bestuur. Jeroen Hellebrekers 1157 

stelt daarnaast nog dat meer tijd in je studie steken reflectie zal hebben op je beleid en de 1158 

aanwezigheid op de ismuskamer. Max Hoofwijk reageert door te zeggen dat we ons best 1159 

zullen gaan doen. 1160 

Tijke Eijkemans wil nog als tip meegeven dat de regeling van de bestuursmaanden gewijzigd 1161 

gaat worden en dat het handig is om dit tijdig te communiceren aan de leden omdat het van 1162 

belang is voor de nieuwe bestuursleden van volgend jaar.  1163 

 1164 

 1165 

Stemming beleidsplan 1166 
Max Hoofwijk geeft aan dat we overgaan tot stemming.  1167 

 1168 
Voorlezen quorum, dit bestaat uit 33 personen. 1169 

Aanwezig: 26 1170 

Machtigingen: 7 1171 

 1172 

Voor: 25  1173 

Tegen: 0  1174 

Onthouding: 8  1175 

 1176 

 1177 

Bespreking begroting 1178 
Pol Muffels krijgt het woord. Hij maakt allereerst zijn excuses voor de weergave, het is 1179 

vanwege een conversie van het ene bestandstype naar het andere een beetje lelijk 1180 

weergegeven. De bedragen kloppen, maar vanaf het kennismakingsweekend tot het actieven 1181 

leden uitje staat er iets dubbel op. De juiste begroting heeft wel op de ismuskamer gelegen. 1182 

Hij geeft als algemene opmerking dat verwacht was dat de oprichting van het PvP 150 euro 1183 
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zou kosten, echter heeft één van de oprichters geweigerd om mee te doen, waardoor de kosten 1184 

misschien hoger uitvallen.  1185 

 1186 
Pagina 1 begroting 1187 

Michelle Verboom vraagt zich af waarom er 50 euro minder naar het PiP gaat? Pol Muffels 1188 

geeft aan dat de contributie aan het PvP 50
 
euro omhoog gaat en dat daarmee het totaalbedrag 1189 

hetzelfde blijft.  1190 

Stijn van den Eijnden heeft een vraag over de 400 euro die staat voor traktaties, waar gaat dit 1191 

geld naartoe? Pol Muffels antwoordt dat zoals iedereen weet er regelmatig koffie, koekjes en 1192 

andere lekkernijen op de ismuskamer zijn om de binding met de leden te versterken. Stijn van 1193 

den Eijnden geeft aan dat de enige traktatie die je krijgt de koffie is, aangezien je de rest 1194 

eigenlijk zelf als bestuur betaald (zoals koekjes en tosti’s). 400 euro is best veel geld naar zijn 1195 

mening. Hij stelt wel dat hij de koekjes graag op komt eten. Pol Muffels zegt dat dit op advies 1196 

van het oud bestuur is gedaan, ook enigszins een tegemoetkoming met betrekking tot het uit 1197 

eigen zak betalen van vorig jaar. Roel Meijer stelt daarop dat ten eerste als er zelf iets gehaald 1198 

werd dat het een eigen keuze was, niet een verplichting. Daarnaast is het je eigen beleid wat je 1199 

verdedigt. Jeroen Hellebrekers geeft aan dat we niet zo moeilijk moeten doen en lekker 1200 

koekjes moeten kopen, dit jaar is er namelijk niet een secretaris die alle koekjes opeet.  1201 

Tijke Eijkemans geeft aan dat het goed is dat er 100 euro meer gaat naar de traktaties. Echter 1202 

stelt hij zijn vraagtekens bij de tosti’s uit dat budget. Een standaard levensbehoefte zoals een 1203 

boterham kan namelijk zelf betaald worden. Koekjes, pepernoten of kerstkransjes kan, net 1204 

zoals misschien wat lekkerdere koffie?  1205 

Daarnaast een punt over het actieven ledenuitje, dit is hetzelfde bedrag als vorig jaar? Hij 1206 

spreekt zijn hoop uit dat de mogelijkheid om een andere activiteit te gaan doen wordt 1207 

onderzocht. Jip Mennen geeft aan dat het bestuur open staat voor input vanuit de leden, 1208 

waarop Michelle Verboom aangeeft dat ze al een leuk idee heeft, ze zal hierover mailen. 1209 

Sjoerd van Gils stelt voor om te gaan schilderen met ismus. Dit is creatief en leuk om te doen. 1210 

 1211 

Laura Maas heeft een vraag over een zaak die nooit voorkomt op een begroting: de commissie 1212 

etentjes. Ze heeft dit nergens gezien in het beleidsplan maar het is misschien wel handig om 1213 

deze op de begroting te zetten als je deze wilt doen, het is namelijk een redelijke kostenpost in 1214 

toch al een duur jaar. Of houdt het bestuur het bij een actieve ledenuitje? Pol Muffels weet 1215 

niet of er financieel draagvlak is.  Jip Mennen geeft aan dat het niet per se in de vorm van het 1216 

bestuur met commissie maar vooral informeel met de commissies om het contact te 1217 

verbeteren.  1218 

Stijn van den Eijnden zegt dat hij echt veel etentjes heeft gehad, wat veel tijd en geld kost en 1219 

dat moet vanuit het bestuur zelf komen. Je kunt het ook in één keer organiseren, dan ben je 1220 

goedkoper uit en dan heb je meer mensen bij elkaar en wordt het dus gezelliger. Hij bedoelt 1221 

hiermee meerdere commissies in een keer. Jip Mennen stelt dat de gedachte achter de etentjes 1222 

altijd was dat je met één commissie een avond met het bestuur had, en dat daardoor de extra 1223 

binding ontstaat. 1224 

Tijke Eijkemans stelt dat deze discussie hem ten zeerste verbaast. In zijn jaar, en daarmee wil 1225 

hij niet zeggen dat dat geweldig was, zijn ze namelijk begonnen met de commissie etentjes. 1226 

Dit was een prettige manier om de commissies te leren kennen en het is iets wat het bestuur 1227 

doet tegenover actieve leden. Het is dus geen moetertje, maar je moet het alleen doen als je 1228 

het zelf wilt. Als je het niet wil moet je het ook zeker niet doen, het gaat namelijk om de 1229 

oprechtheid van de etentjes. Daarnaast vindt hij dat dit niet uit het budget van ismus betaald 1230 

moet worden. 1231 

 1232 
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Pol Muffels stelt voor om terug te gaan naar de begroting. Hij vraagt of er nog andere dingen 1233 

zijn die besproken moeten worden? 1234 

Simon Tol vraagt waarom de begroting niet sluitend is. Pol Muffels geeft aan dat hij heeft 1235 

gepoogd om (op 11 euro na) de begroting sluitend te maken, de post onvoorzien is hier echter 1236 

niet in meegenomen. De 2.5% die voor onvoorzien is dat is standaard bij een boekhouding. 1237 

Hij vraagt of er nog andere vragen zijn.  1238 

 1239 

Bladzijde 2 toelichting 1240 

Laura Maas heeft een vraag over het M-feest, er is namelijk meer begroot na de M-feesten 1241 

van vorig jaar. Vorig jaar was echter meer uitzondering dan regel, dus vandaar dat het 1242 

verontrustend is dat de groei van dit bedrag op de begroting doorzet. Pol Muffels antwoordt 1243 

dat het net iets minder is dan dat vorig jaar is opgehaald. We moeten echter wel voorzichtig 1244 

zijn, de nieuwe verdeelsleutel is echter wel positief dus uiteindelijk is de 900 euro een 1245 

bewuste keuze.  1246 

 1247 

Stemming begroting 1248 
Voorlezen quorum, dit bestaat uit 33 personen. 1249 

Aanwezig: 26 1250 

Machtigingen: 7 1251 

 1252 

Voor: 28 1253 

Tegen: 0 1254 

Onthouding: 5 1255 

 1256 

Vaststellen jaarbedrag 1257 

Pol: hetzelfde houden, 500 euro. Per acclamatie aannemen. 1258 

Aangenomen. 1259 

 1260 

Verkiezing kascontrolecommissie 1261 
Max Hoofwijk geeft aan dat je het kenbaar moet maken als je kandiaat wil zijn voor de 1262 

kascontrolecommissie. Dit zijn er vijf. Thomas Linders heeft zich per mail ook kandidaat 1263 

gesteld, er zijn dus zes kandidaten. Het voorstel is om iedereen naar voren te roepen zodat de 1264 

kandidaten zichzelf kort kunnen voorstellen en de redenen kan geven waarom hij/zij in de 1265 

kascontrolecommissie zou moeten komen. Daarna is er gelegenheid om vragen te stellen.  1266 

 1267 
Malu Verkuil stelt voor om, gezien het feit dat er veel aanmeldingen zijn voor de 1268 

kascontrolecommissie zijn en er nog veel dingen bij de wvttk staan die nog besproken moeten 1269 

worden, de verkiezing te verplaatsen naar een nieuwe, snelle alv. Tijke Eijkemans reageert dat 1270 

in het huishoudelijk regelement of de statuten staat dat de kascontrolecommissie op deze 1271 

vergadering ingesteld moet worden. Het zal nu moeten gebeuren, want anders vervalt de 1272 

officiële instelling van het nieuwe bestuur.   1273 

Max Hoofwijk geeft aan dat wanneer alle mensen die zich kandidaat stellen even snel 1274 

vertellen waarom ze kandidaat zijn het niet lang hoeft te duren. 1275 

Tijke Eijkemans wil benadrukken dat het gebruikelijk is dat oud penningmeesters van ismus 1276 

in de kascontrolecommissie komen.  1277 

Max Hoofwijk roept de kandidaten naar voren en geeft nogmaals aan dat ze een kort en 1278 

bondig verhaal moeten houden.  1279 

 1280 
Berend den Dulk stelt dat hij één jaar de kascontrolecommissie heeft gedaan. Hij vindt 1281 

daarnaast dat Sjoerd van Gils, Roel Meijer en Thomas Linders sowieso in de 1282 
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kascontrolecommissie moeten komen, eventueel kan er een vierde lid aan toegevoegd worden. 1283 

Tot slot zegt hij dat hij de vereniging en de boekhouding goed kent, maar dat het aan de alv is, 1284 

het maakt hem niet uit.  1285 

Roel Meijer geeft aan dat hij oud penningmeester is, dat hij ook in de boekhouding heeft 1286 

lopen zwoegen en dat hij het systeem wat ismus gebruikt goed kent. 1287 

Emma Rethans zegt dat ze geen penningmeester is geweest bij ismus, wel quaestor bij 1288 

studentenverening Ovum Novum. Hier heeft ze veel nuttige dingen over het beheren van een 1289 

begroting en het bijhouden van een boekhouding geleerd. Ook heeft ze veel boekhoudkundige 1290 

kennis nadat ze in de kascontrolecommissie van Ovum Novum heeft gezeten. Hier hebben ze 1291 

namelijk een gecertificeerde boekhouder in de kascontrolecommissie, waarvan ze veel geleerd 1292 

heeft. Haar voordeel is dus dat ze een bredere blik heeft dan de normale politicoloog.  1293 

Sjoerd van Gils stelt dat hij al een tijdje meeloopt bij ismus. Indien hij verkozen wordt, wordt 1294 

dit zijn vierde maal in de kascontrolecommissie. Ondanks dat hij een rechtenstudie volgt, is 1295 

hij nog steeds lid van ismus, omdat dit een leuke vereniging is. Daarnaast heeft hij ervaring 1296 

met financiën vanuit de kascontrolecommissie, ook bij de Juridische Faculteitsvereniging, 1297 

waar hij ook verschillende begrotingen heeft gemaakt. Hij stelt tot slot dat hij een andere 1298 

begrotingsdiscipline voorstelt en ook de veranderingen die het afgelopen jaar zijn ingezet wil 1299 

doorzetten en afmaken.  1300 

Laurens Reumers geeft aan dat hij geen expertise heeft, maar dat hij het belangrijk vindt om 1301 

zichzelf verkiesbaar te stellen. Hij wil echter niet in de kascontrolecommissie, als de alv het 1302 

vraagt is hij wel bereid om het te leren en te doen.  1303 

Michelle Verboom vraagt uit hoeveel leden de kascontrolecommissie mag bestaan? Max 1304 

Hoofwijk antwoordt hierop dat dit niet is vastgelegd, maar dat 3 à 4 personen het meest 1305 

wenselijk is en het meest werkbaar is. Dat is een tip van het bestuur om rekening mee te 1306 

houden. Hij geeft nog even aan dat Thomas Linders, aangezien hij niet aanwezig kan zijn, ook 1307 

een oud penningmeester is van ismus en dat hij ook al in de kascontrolecommissie heeft 1308 

gezeten.  1309 

Hij zegt dat de stembiljetten worden uitgedeeld en dat je namen mag opschrijven van de 1310 

mensen die jij in de kascontrolecommissie wil zien. Michelle Verboom stelt dat dit een rare 1311 

procedure is, en stelt voor een maximum van vier te hanteren. Max Hoofwijk stemt hiermee 1312 

in.  1313 

 1314 

Max schorst de vergadering om 1:37 om stemmen te tellen. 1315 

 1316 

Max opent de vergadering om 1:43. 1317 

 1318 

Max Hoofwijk zegt dat de stemmen zijn geteld. Er zijn vier leden voor de 1319 

kascontrolecommissie gekozen, want meer is niet werkbaar. Berend den Dulk, Emma 1320 

Rethans, Roel Meijer en Thomas Linders zijn verkozen. Er wordt nu gestemd over het geheel, 1321 

iedereen heeft de keuze uit voor, tegen of onthouding. 1322 

Sjoerd van Gils stelt voor om de kascontrolecommissie per acclamatie aan te nemen. Tijke 1323 

Eijkemans geeft aan liever toch te stemmen, waarop Max Hoofwijk dan voorstelt om toch te 1324 

stemmen. Er wordt nog een keer aangegeven dat Berend den Dulk, Emma Rethans, Roel 1325 

Meijer en Thomas Linders zijn verkozen in de kascontrolecommissie. Er wordt over het 1326 

geheel gestemd.  1327 

Sjoerd van Gils zegt dat gesloten stemmen normaal is, want we stemmen niet openlijk over 1328 

personen, waarop Malu Verkuil reageert dat we stemmen over het geheel, als de meerderheid 1329 

tegen is dan stemmen we pas individueel. 1330 

Tijke Eijkemans geeft aan dat als iemand tegen open stemming is dat er dan gesloten gestemd 1331 

wordt. Daarnaast wil hij graag een stemverklaring geven, namelijk dat hij tegen heeft 1332 
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gestemd. Hij is verbaasd over het feit dat als het lid met de meeste ervaring, zijn vriendschap 1333 

met die persoon niet meegenomen, aanbiedt om het nog een jaar te doen dat we dan dankbaar 1334 

moeten zijn dat hij deze kennis nogmaals in dienst van de vereniging wil stellen.  1335 

 1336 

Stemming 1337 
 1338 

Voorlezen quorum, dit bestaat uit 33 personen. 1339 

Aanwezig: 26 1340 

Machtigingen: 7 1341 

Voor: 17 1342 

Tegen: 8 1343 

Onthouding: 7 1344 

Ongeldig: 1 1345 

 1346 
De kascontrolecommissie is hiermee aangenomen. 1347 

 1348 

Berend den Dulk trekt zicht terug, hij vindt dat Sjoerd van Gils in de kascontrolecommissie 1349 

thuis hoort en dat iemand met zo veel ervaring in deze commissie moet zitten.  1350 

 1351 

Sjoerd van Gils dankt Berend den Dulk voor de steunbetuiging, maar hij denkt niet dat er een 1352 

nieuwe stemming nodig is. Hulp is namelijk altijd beschikbaar voor zowel oud 1353 

penningmeesters als ook oud leden van deze commissie. Hij denkt dat deze mensen met zijn 1354 

drieën aan de slag kunnen.  1355 

 1356 

Malu Verkuil zegt dat Max Hoofwijk Berend den Dulk moet dechargeren uit de 1357 

kascontrolecommissie, waarop Max Hoofwijk Berend den Dulk dechargeert uit de 1358 

kascontrolecommissie. 1359 

 1360 

W.V.T.T.K.  1361 
Max Hoofwijk stelt voor om de W.V.T.T.K. te verplaatsen naar de eerstvolgende ALV. Hij 1362 

hoopt dat iedeeen het daarmee eens is en wil doorgaan naar de rondvraag. 1363 

Jeroen Hellebrekers vraagt zich af of het hierbij gaat om een tussentijdse ALV. Max Hoofwijk 1364 

antwoord hierop bevestigend.  1365 

Tijke Eijkemans wil nog even kwijt dat het hem spijt dat er zo vaak een opmerking komt uit 1366 

de hoek waar hij zit. Echter, ismus is een vereniging waarbij leden betrokken zijn bij de 1367 

vereniging en de ALV’s zeer serieus nemen. Het is daardoor treurig om te merken dat er uit 1368 

een deel van de zaal gezucht klinkt als er opmerkingen komen van zijn kant of van Sjoerd van 1369 

Gils. Ook het feit dat mensen gaan lachen is jammer en dat er niet eens normaal ‘voor’ of 1370 

‘tegen’ op een stemformulier gezet kan worden is ook spijtig. Max Hoofwijk zegt dat het 1371 

bestuur het hier volledig mee eens is en wil benadrukken dat een ALV er is om te praten over 1372 

in dit geval te voeren beleid. Dan moet er geen gezucht klinken als mensen een ALV hebben 1373 

voorbereid en vragen hebben voorbereid. 1374 

 1375 

Rondvraag 1376 
Malu Verkuil vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor deze ALV en of ze het bestuur 1377 

succes mag wensen met het aankondigen van de nieuwe, tussentijdse ALV. Ook vraagt ze of 1378 

ze de leden die zich vorig jaar bewezen hebben mag bedanken voor hun inzet. Tot slot vraagt 1379 

ze of ze haar eigen bestuur nog mag bedanken voor het afgelopen jaar.  1380 

Stijn van den Eijnden vraagt of hij het bestuur mag bedanken dat ze een jaar de vereniging 1381 

gaan leiden. Ook vraagt hij of hij het oud bestuur mag bedanken en alle leden mag bedanken 1382 
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voor hun input en de actieve deelname het afgelopen jaar. Ten vierde vraagt hij of hij het 1383 

budget voor de traktaties mag waarderen, want dat gaat hem zeker ten goede komen. Tot slot 1384 

wil hij vragen of hij de secretaris succes mag wensen met het uitwerken van de notulen.  1385 

Roel Meijer vraagt of hij nogmaals iedereen mag bedanken voor alles het afgelopen jaar en 1386 

voor de ALV. Daarnaast vraagt hij of hij het bestuur succes mag wensen het aankomend jaar 1387 

en wenst hij iedereen die op de banken zit succes met hun rug de komende tijd.  1388 

Jeroen Hellebrekers vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen het aankomend jaar, 1389 

en of hij zijn mede bestuursgenoten mag bedanken voor de afgelopen jaar en voor hun inzet. 1390 

Ook vraagt hij of hij de ALV mag bedankten voor de productieve inzet en hij vraagt tot slot 1391 

aan de zaal of ze de glazen meenemen en de tent opruimen.  1392 

Laura Maas vraagt of ze een opmerking mag maken over de dingen die eerder besproken zijn, 1393 

de normale en vriendelijke houding tegenover elkaar en het roddelcircuit. Tijdens een 1394 

evaluatiegesprek met een van de partners heeft ze namelijk te horen gekregen (via via) wat 1395 

onze verdere plannen waren met die partner. Dat is natuurlijk gestoord, geen normale gang 1396 

van zaken. Tot stot vraagt ze of ze het nieuwe bestuur succes mag wensen en iedereen die 1397 

aanwezig is mag bedanken, vooral ook het oud bestuur.  1398 

Emma: Heeft niets voor de rondvraag. 1399 

Tijke Eijkemans vraagt of hij mag beginnen met het nieuwe bestuur hartelijk te feliciteren en 1400 

veel plezier te wensen het komende jaar. Ook vraagt hij of hij het oud bestuur mag bedanken. 1401 

Tot slot vraagt hij of het nieuwe bestuur het met hem eens is om het wetboek te vervangen. 1402 

Michelle Verboom vraagt of ze het nieuwe bestuur succes mag wensen en het oude bestuur 1403 

mag bedanken.  1404 

Sjoerd van Gils vraagt of hij de nieuwe kascontrolecommissie succes mag wensen en voorts 1405 

het stemmen de ‘methode vuurwerk’ mag dopen, hij heeft namelijk vingers verloren aan het 1406 

stemmen. Voorts vraagt hij om pr-coördinator om te dopen in extern, in de zin dat het gaat om 1407 

externe betrekkingen met bijv. IAPSS. 1408 

Simon Tol vraagt of hij het bestuur mag feliciteren en succes mag wensen, daarnaast vraagt 1409 

hij of hij het oud bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar. Ook wil hij de 1410 

kascontrolecommissie bedanken en de alv bedanken voor de input, en vraagt hij of hij 1411 

iedereen wel thuis mag wensen. 1412 

Berend den Dulk vraagt of hij het oud bestuur mag danken voor het afgelopen jaar, het was 1413 

niet altijd even gemakkelijk maar hij is blij dat er goed samengewerkt is. Daarnaast vraagt hij 1414 

of hij het bestuur mag feliciteren met de wissel en dat ze maar net zo veel plezier uit gaan 1415 

stralen als nu. Tot slot vraagt hij of hij Roel Gremmen succes mag wensen met het uitwerken 1416 

van de notulen en of hij iedereen een fijne nachtrust mag wensen. 1417 

Laurens Reumers vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken, dat is een van de twee redenen 1418 

dat hij bij de alv is. Ook vraagt hij of hij het nieuwe bestuur mag feliciteren, dat is de tweede 1419 

reden dat hij hier is. Tot slot vraagt hij of hij in de zaal mag roken. 1420 

Maud Gorissen vraagt of ze het nieuwe bestuur mag mededelen dat ze enorm veel zin heeft 1421 

om ervaringen op te doen het komende jaar en vraagt of ze het oud bestuur mag danken voor 1422 

de ervaringen die ze het afgelopen jaar opgedaan heeft. Tot slot vraagt ze of ze de alv mag 1423 

bedanken voor de waardevolle opmerkingen en of ze iedereen een fijne nachtrust toe mag 1424 

wensen. 1425 

Bram Geurkink vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen en hij hoopt dat ze de alv 1426 

toegankelijk kunnen maken voor veel leden.  1427 

Ellen de Zwart vraagt of ze zich hierbij aan mag sluiten en het nieuwe bestuur mag feliciteren 1428 

en het oude bestuur mag bedanken en of ze daarnaast Sjoerd van Gils mag bedanken voor de 1429 

toelichting.   1430 

Daniëlle Flonk vraagt of ze het oud bestuur mag bedanken en het nieuwe bestuur mag 1431 

feliciteren op een mooi en productief jaar. 1432 
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Roy Blokvoort vraagt of hij zich hierbij mag aansluiten. 1433 

Mark Vlek de Coningh vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de reeds gedane 1434 

inspanning en of hij het bestuur veel plezier en succes mag wensen. 1435 

Thijmen Jeroense vraagt of hij het nieuwe bestuur veel plezier en succes mag wensen, 1436 

daarnaast vraagt hij of hij de kascontrolecommissie mag feliciteren met hun aanstelling en of 1437 

hij het oud bestuur mag bedanken.  1438 

Jip Mennen vraagt of ze het oud bestuur heel erg mag bedanken omdat ze zonder hen hier 1439 

nooit had gezeten. Ook vraagt ze of ze Jeroen Hellebrekers mag bedaken voor de 1440 

inwerksessies en de geïnvesteerde tijd. Daarnaast vraagt ze aan de ALV of ze het kleed in de 1441 

ismuskamer mag verwijderen in verband met gezondheidsredenen.  1442 

Steven Jonis vraagt of hij het oud bestuur hartelijk mag bedanken, vooral Laura Maas voor 1443 

haar mooie cadeau. Ook vraagt hij of hij de alv bezoekers mag bedanken dat ze hun vrije 1444 

donderdagavond opgeven om hier te zijn  en vraagt hij tot slot of hij zijn mede bestuursleden 1445 

mag bedanken.  1446 

Pol Muffels vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken en specifiek Jeroen Hellebrekers en 1447 

Roel Meijer. Ook vraagt hij of hij de alv mag bedanken voor de constructieve manier van 1448 

vergaderen en hij vraagt of hij de mede bestuursleden mag bedanken en succes mag wensen. 1449 

Roel Gremmen vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken voor het mooie jaar. In het 1450 

bijzonder Stijn, voor de overdracht en het hele mooie cadeau. Daarnaast vraagt hij of hij Stijn 1451 

succes mag wensen met het uitwerken van een deel van de notulen. 1452 

Max Hoofwijk wil iedereen bedanken, Malu Verkuil specifiek voor de prettige opstelling 1453 

tegenover het bestuur en voor de inwerking. Hij wil zijn mede bestuursgenoten succes wensen 1454 

met het besturen en vooral met het wegwerken van de grijns die nu op ieders gezicht zit. Dit is 1455 

wellicht niet nodig, als alles goed gaat! Hij vraagt of iedereen de glazen mee wil nemen en 1456 

vraagt of iedereen meegaat naar een andere kroeg om nog even iets te drinken. 1457 

 1458 

Max Hoofwijk sluit de ALV om 2:12 1459 

 1460 


